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ASSISTENTS 
Alcalde-President: 
Sr. Manuel Blasco Balaguer 
Regidors: 
Grup Popular 
Sra. María Pilar Martínez Vedrí 
Sr. Dionisio Farinós Ramos Garijo 
Sr. Juan Molina Martínez 
Sr. Vicente Remolar Forner 
Sr. Jesús Vicente Izquierdo Cañego 
Sra. Patricia Palanques Gómez 
Grup Socialista 
Sr. Ferran Nebot García 
Sra. María José Montolio Ramos 
Sr. David Serna Maestre 
Grup l'Entesa (E.U.) 
Sr. Miguel Andrés Guillén Izquierdo 
Grup B.N.V. 
Sr. Josep Antoni Meneu i Gaya 
Secretària
Sra. Carmen Lázaro Martínez  
Interventora 
Sra. Celina Candau Ramos 
Traductor 
Sr. Joaquín Gumbau Torres 
En la Casa de la Vila, a 9 de novembre del 2006, es 
reuneixen els senyors abans indicats, citats en 
primera convocatòria, a fi de celebrar sessió 
ordinària núm. 10/2006 de l'Ajuntament Ple. 
Disculpa la seua absència la regidora, Sra. Josefa 
María Grifo Salas. Sent les 20,00 hores, per S.S. 
S'obri l'acte, donant compte jo, la secretària de la 
corporació, de l'ORDE DEL DIA que relate a 
continuació.- 
104/2006,- LECTURA I APROVACIÓ, SI 
PROCEDEIX, DE L’ESBORRANY DE L’ACTA 
DE LA SESSIÓ DE 07/09/2006 i 05/10/2006,- 
Repartida minuta de l’esborrany de l’acta de 7 de 
setembre i del 5 d’octubre del 2006, queden 
aprovades per unanimitat dels assistents, sense cap 
objecció. 
105/2006 DESPATX ORDINARI,- 
El Sr. alcalde informa que per  la regidora delegada 
de Cultura través de Betxí Cultural s'ha presentat un 
quadern sobre les actuacions que es realitzaran al 
Teatre, que espera que tinga continuïtat, perquè tots 
els veïns puguen conéixer els actes que se celebraran 
al Teatre Municipal. Comenta que els fullets podran 
trobar-se en l'Ajuntament i en altres dependències 
municipals i destaca el protagonisme que està prenent 
la cultura en el municipi. 
Informa també que en el dia de hui s'han iniciat les 
obres de cobriment del frontó municipal: en concret 
els treballs de tanca, per a separar aquest de l'escola, 
durant els dos mesos i mig que durarà l'obra. Espera 
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Alcalde-Presidente: 
D. Manuel Blasco Balaguer 
Concejales: 
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Dª María Pilar Martínez Vedrí 
D. Dionisio Farinós Ramos Garijo 
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Grupo Socialista 
D. Ferran Nebot García 
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Grupo B.N.V. 
D. Josep Antoni Meneu i Gaya 
Secretaria
Dª Carmen Lázaro Martínez  
Interventora 
Dª Celina Candau Ramos 
Traductor 
D. Joaquín Gumbau Torres 
En la Casa de la Villa, a 9 de noviembre del 2006, 
se reúnen los señores al margen referenciados, 
citados en primera convocatoria, al objeto de 
celebrar sesión ordinaria nº 10/2006 del 
Ayuntamiento Pleno. Disculpa su ausencia la 
concejal, Dª Josefa María Grifo Salas. Siendo las 
20,00 horas, por S.S. se abre el acto, dando cuenta 
yo, la Secretaria de la Corporación, del ORDEN 
DEL DÍA que relato a continuación.- 
104/2006,- LECTURA Y APROBACIÓN, SI 
PROCEDE, DEL BORRADOR DEL ACTA DE 
LA SESIÓN DE 07/09/2006 y 05/10/2006,- 
Repartida minuta del borrador del acta de 7 de 
septiembre y del 5 de octubre del 2006, quedan 
aprobadas por unanimidad de los asistentes, sin 
objeción alguna. 
105/2006 DESPACHO ORDINARIO,- 
El Sr. Alcalde informa que por  la concejal delegada 
de cultura través de Betxí Cultural se ha presentado 
un cuaderno sobre las actuaciones a realizar en el 
Auditorio, que espera tenga continuidad, para que 
todos los vecinos puedan conocer los actos que se 
celebrarán en el Teatro Municipal. Comenta que los 
folletos podrán encontrarse en el Ayuntamiento y en 
otras dependencias municipales y destaca el 
protagonismo que esta tomando la cultura en el 
municipio. 
Informa también que en el día de hoy se han iniciado 
las obras de cubrición del frontón municipal: en 
concreto los trabajos de vallado, para separar este de 
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que amb la cobertura del frontó i la seua conversió en 
un espai multiusos done servei a la població, tant en 
matèria de festes,  com a espectacles esportius i 
recreatius. 
Per Secretaria es dóna compte dels assumptes 
següents: 
- Es dóna compte que el Consell d'Administració de 

RECIPLASA, el passat dia 18 d’octubre va aprovar 
els nous cànons que facturarà durant l'any 2007, 
que per a aquest municipi, en relació amb 
l'explotació de la planta, passa de 34,38 a 35,65 €/ 
tona tractada. I, en relació a la transferència, 
tractament i eliminació de voluminosos i poda 
passa de 85,33 a 88,49 €/tona tractada. 

- Resolució del SERVEF de 26 de setembre del 
2006, per la que es concedeix a aquest Ajuntament 
una subvenció de 13.614,50 €  per a finançar la 
pròrroga de subvenció de Silvia Almazán Navarro, 
com a Agent d'Ocupació i Desenvolupament Local, 
per un període de 12 mesos. 

- Resolució del SERVEF de 6 de setembre del 2006, 
per la qual es concedeix a aquest Ajuntament una 
subvenció de 20.229,44 € amb destí a la guarderia 
infantil laboral. 

- Sentència de 3 d'octubre del 2006 del Jutjat 
contenciós administratiu núm. 2 de Castelló, 
recaiguda en recurs ordinari 7/2005, per la qual 
s'estima el recurs contenciós administratiu 
presentat per Cristóbal i José Fernando Mesado 
Solernou, contra l'acord plenari de 25-03-2004 
sobre valoració d'excés de cessió en el Programa 
d'Actuació Integrada País Valencià, declarant-la 
contrària a dret i condemnant l'Ajuntament a 
abonar als actors la quantitat de 13.882,45 €. 

 
 
106/2006,- DONAR COMPTE INCONVENIENTS 
INTERVENCIÓ TERCER TRIMESTRE 2006,- 
De conformitat amb el que establix l'art. 218 del Text 
Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, 
que disposa: “L’òrgan Interventor elevarà informe el 
Ple de totes les resolucions adoptades pel president de 
l’entitat local contrària als inconvenients efectuats, 
així com un resum de les principals anomalies 
detectades en matèria d’ingressos” es dóna compte al 
Ple de l'Ajuntament de la relació de resolucions de 
l'Alcaldia presidència contràries als inconvenients 
efectuats per la Intervenció municipal corresponents 
als mesos de juliol, agost i setembre de 2.006.         
 

la escuela, durante los dos meses y medio que durará 
la obra. Espera que con la cobertura del frontón y su 
conversión en un espacio multiusos dé servicio a la 
población, tanto en materia de fiestas,  como 
espectáculos deportivos y recreativos. 
Por Secretaría se da cuenta de los siguientes asuntos:
- Se da cuenta de que el Consejo de 

Administración de RECIPLASA, el pasado día 
18 de octubre aprobó los nuevos cánones que 
facturará durante el año 2007, que para este 
Municipio, en relación con la explotación de la 
planta, pasa de 34,38 a 35,65 €/ tonelada tratada. 
Y, en relación a la transferencia, tratamiento y 
eliminación de voluminosos y poda pasa de 85,33 
a 88,49 €/tonelada tratada. 

- Resolución del SERVEF de 26 de septiembre de 
2006, por la que se concede a este Ayuntamiento 
una subvención de 13.614,50 €  para financiar la 
prórroga de subvención de Silvia Almazán 
Navarro, como Agente de Empleo y Desarrollo 
Local, por un periodo de 12 meses. 

- Resolución del SERVEF de 6 de septiembre de 
2006, por la que se concede a este Ayuntamiento 
una subvención de 20.229,44 € con destino a la 
Guardería Infantil Laboral. 

- Sentencia de 3 de octubre del 2006 del Juzgado 
de lo Contencioso-Administrativo nº 2 de 
Castellón, recaída en recurso ordinario 7/2005, 
por la que se estima el recurso contencioso-
administrativo presentado por Cristóbal y José 
Fernando Mesado Solernou, contra el acuerdo 
plenario de 25-03-2004 sobre valoración de 
exceso de cesión en el Programa de Actuación 
Integrada País Valencià, declarándola contraria a 
derecho y condenando al Ayuntamiento a abonar 
a los actores la cantidad de 13.882,45 €. 

106/2006,- DAR CUENTA REPAROS 
INTERVENCIÓN TERCER TRIMESTRE 
2006,- 
De conformidad con lo establecido en el Art. 218 del 
Texto Refundido de la Ley Reguladora de las 
Haciendas Locales, que dispone: “El órgano 
Interventor elevará informe al Pleno de todas las 
resoluciones adoptadas por el Presidente de la 
Entidad local contraria a los reparos efectuados, así 
como un resumen de las principales anomalías 
detectadas en materia de ingresos” se da cuenta al 
Ayuntamiento Pleno de la relación de resoluciones 
de la Alcaldía presidencia contrarias a los reparos 
efectuados por la Intervención Municipal 
correspondientes a los meses de julio, agosto y 
septiembre de 2.006. 
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Data Resolució Motiu Inconvenient 
03.07.2006 Aprovant l'ordenació de despeses 14/2006. Per incompliment BEP núm. 23.b),  

Per superar límit dels contractes menors 
14.07.2006 Autoritzant – comprometent - reconeixent 

l'obligació a favor de GRUP CANO LOPERA 
per l'aprovació de diverses factures.     

Per incompliment BEP 23-b). 

17.07.2006 Autoritzant – comprometent – reconeixent 
l'obligació a favor de MAPFRE pagament 
assegurança responsabilitat civil Festes Camí 
Reial 

Per incompliment BEP 23.b) 

18.07.2006 Autoritzant – comprometent - reconeixent 
l'obligació a favor de FUSTERIA AMADEO 
BALAGUER,  

Per incompliment BEP 23.b) 
 

26.07.2006 Autoritzant – comprometent - reconeixent 
l’obligació a favor de les persones que han 
impartit classes en EPA durant el mes de  2.006 

Pel fet que les retribucions del personal d'EPA es 
realitza sense l'existència de la necessària relació 
laboral amb l'Ajuntament 

27.07.2006 Autoritzant – comprometent - reconeixent 
l’obligació a favor de RAMADERIA 
GERMANS PEREZ ESCUDERO 

Incompliment BEP 23.B). 

16.08.2006 Autoritzant – comprometent - reconeixent 
l’obligació a favor de LA VIETA 
ASSEGURANCES pòlissa festejos taurins 

Incompliment BEP 23.b) 

17.08.2006 Aprovant l'Ordenació de despeses 17/2006 Per incompliment BEP 23.b) 
Per tractar-se de fractures de l'exercici 2006, però 
es tracta de serveis prestats en 2005 

24.08.2006 Autoritzant – comprometent - reconeixent 
l'obligació a favor de GARCAMPS.  

Perquè el procediment de contractació no ha sigut 
el correcte en superar els 12.020,24 €uros 

19.09.2006 Ordenant el pagament de la fractura de 
RAMADERIA LA CANTERA  

Perquè s'ha utilitzat crèdit retingut d'una partida 
pressupostària amb vinculació jurídica. 

26.09.2006 Autoritzant – comprometent - reconeixent 
l'obligació a favor de FABIO ALEMANY per 
honoraris memòria valorada camins rurals 

Per incompliment BEP 23.b) 

27.09.2006 Autoritzant – comprometent - reconeixent 
l'obligació a favor de DECOVIAL i 
CONSTRUCCIONS JULIO PAULO SL (FRAS 
DIVERSES). 

Per incompliment BEP 23 (quant a les fractures 
de Construccions Julio Paulo s.l). 
Per no haver-se seguit un procediment negociat 
de contractació (quant a les fras de Decovial, 
ratificant-se l'inconvenient emés el 13 juny de 
2.006). 

 
...//... 
 
Fecha Resolución Motivo Reparo 
03.07.2006 Aprobando la Ordenación de Gastos 14/2006. Por incumplimiento BEP nº 23.b),  

Por superar limite de los contratos menores 
14.07.2006 Autorizando-comprometiendo-reconociendo la 

obligación a favor de GRUPO CANO LOPERA 
por la aprobación de varias facturas.     

Por incumplimiento BEP 23-b). 

17.07.2006 Autorizando-comprometiendo-reconociendo la 
obligación a favor de MAPFRE pago seguro 
responsabilidad civil Fiestas Camí Real 

Por incumplimiento BEP 23.b) 

18.07.2006 Autorizando comprometiendo reconociendo la 
obligación a favor de CARPINTERÍA AMADEO 
BALAGUER,  

Por incumplimiento BEP 23.b) 
 

26.07.2006 Autorizando-comprometiendo-reconociendo la 
obligación a favor de las personas que han 
impartido clases en EPA durante el mes de  2.006

Por el hecho de que las retribuciones del personal 
de EPA se realiza sin la existencia de la necesaria 
relación laboral con el Ayuntamiento 

27.07.2006 Autorizando, comprometiendo reconociendo la 
obligación a favor de GANADERIA HNOS 
PEREZ ESCUDERO 

Incumplimiento BEP 23.B). 
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16.08.2006 Autorizando, comprometiendo reconociendo la 

obligación a favor de LA VIETA SEGUROS 
póliza festejos taurinos 

Incumplimiento BEP 23.b) 

17.08.2006 Aprobando la Ordenación de gastos 17/2006 Por incumplimiento BEP 23.b) 
Por tratarse de fras del ejercicio 2006, pero se 
trata de servicios prestado en 2005 

24.08.2006 Autorizando-comprometiendo-reconociendo la 
obligación a favor de GARCAMPS.  

Por cuanto el procedimiento de contratación no 
ha sido el correcto al superar los 12.020,24 €uros 

19.09.2006 Ordenando el pago de la fra de GANADERIA 
LA CANTERA  

Por cuanto se ha utilizado crédito retenido de una 
partida presupuestaria con vinculación jurídica. 

26.09.2006 Autorizando-comprometiendo-reconociendo la 
obligación a favor de FABIO ALEMANY por 
honorarios memoria valorada caminos rurales 

Por incumplimiento BEP 23.b) 

27.09.2006 Autorizando comprometiendo reconociendo la 
obligación a favor de DECOVIAL y 
CONSTRUCCIONES JULIO PAULO SL 
(FRAS VARIAS). 

Por incumplimiento BEP 23 (en cuanto a las fras 
de Construcciones Julio Paulo s.l). 
Por no haberse seguido un procedimiento 
negociado de contratación( en cuanto a las fras de 
Decovial, ratificándose el reparo emitido el 13 
junio de 2.006.) 

Fecha Resolución Motivo Reparo 
03.07.2006 Aprobando la Ordenación de Gastos 14/2006. Por incumplimiento BEP nº 23.b),  

Por superar limite de los contratos menores 
14.07.2006 Autorizando-comprometiendo-reconociendo la 

obligación a favor de GRUPO CANO LOPERA 
por la aprobación de varias facturas.     

Por incumplimiento BEP 23-b). 

17.07.2006 Autorizando-comprometiendo-reconociendo la 
obligación a favor de MAPFRE pago seguro 
responsabilidad civil Fiestas Camí Real 

Por incumplimiento BEP 23.b) 

18.07.2006 Autorizando comprometiendo reconociendo la 
obligación a favor de CARPINTERÍA AMADEO 
BALAGUER,  

Por incumplimiento BEP 23.b) 
 

26.07.2006 Autorizando-comprometiendo-reconociendo la 
obligación a favor de las personas que han 
impartido clases en EPA durante el mes de  2.006

Por el hecho de que las retribuciones del personal 
de EPA se realiza sin la existencia de la necesaria 
relación laboral con el Ayuntamiento 

27.07.2006 Autorizando, comprometiendo reconociendo la 
obligación a favor de GANADERIA HNOS 
PEREZ ESCUDERO 

Incumplimiento BEP 23.B). 

16.08.2006 Autorizando, comprometiendo reconociendo la 
obligación a favor de LA VIETA SEGUROS 
póliza festejos taurinos 

Incumplimiento BEP 23.b) 

17.08.2006 Aprobando la Ordenación de gastos 17/2006 Por incumplimiento BEP 23.b) 
Por tratarse de fras del ejercicio 2006, pero se 
trata de servicios prestado en 2005 

24.08.2006 Autorizando-comprometiendo-reconociendo la 
obligación a favor de GARCAMPS.  

Por cuanto el procedimiento de contratación no 
ha sido el correcto al superar los 12.020,24 €uros 

19.09.2006 Ordenando el pago de la fra de GANADERIA 
LA CANTERA  

Por cuanto se ha utilizado crédito retenido de una 
partida presupuestaria con vinculación jurídica. 

26.09.2006 Autorizando-comprometiendo-reconociendo la 
obligación a favor de FABIO ALEMANY por 
honorarios memoria valorada caminos rurales 

Por incumplimiento BEP 23.b) 

27.09.2006 Autorizando comprometiendo reconociendo la 
obligación a favor de DECOVIAL y 
CONSTRUCCIONES JULIO PAULO SL 
(FRAS VARIAS). 

Por incumplimiento BEP 23 (en cuanto a las fras 
de Construcciones Julio Paulo s.l). 
Por no haberse seguido un procedimiento 
negociado de contratación( en cuanto a las fras de 
Decovial, ratificándose el reparo emitido el 13 
junio de 2.006.) 
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Betxí, 10 d'octubre de 2.006.- La interventora acctal.- 
CELINA INM. CANDAU RAMOS.- 
107/2006,- DONAR COMPTE MODIFICACIONS 
PRESSUPOSTÀRIES, 3R. TRIMESTRE 2006,- 
Per la present dóna compte al Ple de la corporació 
municipal de la relació detallada de modificacions 
pressupostàries aprovades per Resolució d'aquesta 
Alcaldia presidència durant el tercer trimestre de 
l'exercici 2.006, de conformitat amb el que establixen 
les Bases d'Execució al Pressupost Municipal: 
 

En Betxí a 10 Octubre de 2.006.- La Interventora 
Acctal.- CELINA INM. CANDAU RAMOS.- 
107/2006,- DAR CUENTA MODIFICACIONES 
PRESUPUESTARIAS, 3R. TRIMESTRE 2006,- 
Por la presente da cuenta al Pleno de la Corporación 
Municipal de la relación detallada de  
modificaciones presupuestarias aprobadas por 
Resolución de esta Alcaldía presidencia durante el 
tercer trimestre del ejercicio 2.006, de conformidad 
con lo establecido en las Bases de Ejecución al 
Presupuesto Municipal: 

 
INCORPORACIÓ ROMANENTS DE CRÈDIT 
MODIFICACIÓ PARTIDA DENOMINACIÓ IMPORT FINANÇAMENT DATA DE 

RESOLUCIÓ 
 IR 6/2006 432.00.610.02 Millora Inst. País 

Valencià 2a Fase 
3.840,11  € 360.07: CCE País 

Valencià: 3.456,09 
€uros 
Romanent 
Tresoreria despeses 
finançament 
afectat: 384,02€ 

07 juliol de 
2.006 

IR 7/2006 412.00.622.00 Projecte Centre 3a 
Edat 1a Fase 

24.879,37 € Romanent 
Tresoreria despeses 
finançament 
afectat: 14.508,05 € 
Transferència 
capital(755.00) : 
10.371,32 € 

25 agost de 
2.006 

IR 8/2006 443.00.622.01 Construcció Nínxols 9.675,53 € Romanent 
Tresoreria despeses 
finançament 
afectat: 9.675,53 € 

27 setembre de 
2.006 

GENERACIONS DE CRÈDIT.      
MODIFICACIÓ PARTIDA DENOMINACIÓ IMPORT FINANÇAMENT DATA DE 

RESOLUCIÓ 
GC 2/2006 444.00.141.01 

 
 
313.00.160.00 

ALTRE PERSONAL 
DESOCUPACIÓ 
(INEM) 
SEG. SOCIAL 

14.889,58 €

5.751,12 €

420.01 ALTRES 
TRANSF ESTAT 
(INEM) 

03. juliol 2.006 

GC 3/2006 444.00.141.03 
 
 
313.00.160.00 

ALTRE PERSONAL 
DESOCUPACIÓ 
(EMCORP) 
SEG. SOCIAL 

10.193,23 €

3.932,56 €

455.10 ALTRES 
TRANSF. CCAA 
(SERVEF) 

10 juliol 2.006 

GC 4/2006 444.00.141.02 
 
 
313.00.160.00 

ALTRE PERSONAL 
DESOCUPACIÓ 
(EPAMER) 
SEG. SOCIAL 

5.744,68 € 455.10 ALTRES 
TRANSF. CCAA 
(SERVEF) 

17 juliol 2.006 

GC 5/2006 451.00.625.00 ADQUISICIÓ 
MOBILIARI 
BIBLIOTECA 
MPAL 

7.206,75 € 755.01 SUBV CCA 
EQUIPAMENT 
ARXIU MPAL 

30 agost 2.006 

TRANSFERÈNCIA DE CRÈDIT  
MODIFICACIÓ PARTIDA  DENOMINACIÓ IMPORT FINANÇAMENT DATA DE 

RESOLUCIÓ 
TC3/2006 451.00.481.00 PREMIS BEQUES 

PENSIONS 
3.300,00 € 451.00.130.00: 

Remun.Personal 
Laboral: 1.650,00 

16 juny de 2.006 
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451.00.130.01: 
altres Remunera: 
1.650,00 € 

TC4/2006 111.00.489.00 TRANSFERÈNCIES 
GRUPS POLÍTICS 

155,00 € 111.01.226.01 
Atencions 
protocol·làries 
representatives: 
155,00 € 

01 setembre de 
2.006 

 
...//... 
 
INCORPORACIÓN REMANENTES DE CRÉDITO 
MODIFICACIÓN PARTIDA DENOMINACIÓN IMPORTE FINANCIACIÓN FECHA DE 

RESOLUCIÓN 
 IR 6/2006 432.00.610.02 Mejora Instalac. País 

Valencia 2ª Fase 
3.840,11  € 360.07: CCE País 

Valencia: 3.456,09 
€uros 
Remanente 
Tesorería gastos 
financiación 
afectada: 384,02€ 

07 Julio de 2.006

IR 7/2006 412.00.622.00 Proyecto Centro 3ª 
Edad 1ª Fase 

24.879,37 € Remanente 
Tesorería gastos 
financiación 
afectadas: 
14.508,05 € 
Transferencia 
capital(755.00) : 
10.371,32 € 

25 Agosto de 
2.006 

IR 8/2006 443.00.622.01 Construcción Nichos 9.675,53 € Remanente 
Tesorería gastos 
financ.afectada: 
9.675,53 € 

27 Septiembre de 
2.006 

GENERACIONES DE CRÉDITO.      
MODIFICACIÓN PARTIDA DENOMINACIÓN IMPORTE FINANCIACIÓN FECHA DE 

RESOLUCIÓN 
GC 2/2006 444.00.141.01 

 
 
313.00.160.00 

OTRO PERSONAL 
PARO (INEM) 
SEGU. SOCIAL 

14.889,58 €

5.751,12 €

420.01 OTRAS 
TRANSF 
ESTADO (INEM) 

03. Julio 2.006 

GC 3/2006 444.00.141.03 
 
 
313.00.160.00 

OTRO PERSONAL 
PARO (EMCORP) 
SEG. SOCIAL 

10.193,23 €

3.932,56 €

455.10 OTRAS 
TRANSF. CCAA 
(SERVEF) 

10 Julio 2.006 

GC 4/2006 444.00.141.02 
 
 
313.00.160.00 

OTRO PERSONAL 
PARO (EPAMER) 
SEG. SOCIAL 

5.744,68 € 455.10 OTRAS 
TRANSF. CCAA 
(SERVEF) 

17 Julio 2.006 

GC 5/2006 451.00.625.00 ADQUISICIÓN 
MOBILIARIO 
BIBLIOTECA 
MPAL 

7.206,75 € 755.01 SUBV CCA 
EQUIPAMIENTO 
ARCHIVO MPAL 

30 Agosto 2.006 

TRANSFERENCIA DE CRÉDITO  
MODIFICACIÓN PARTIDA  DENOMINACIÓN IMPORTE FINANCIACIÓN FECHA DE 

RESOLUCIÓN 
TC3/2006 451.00.481.00 PREMIOS BECAS 

PENSIONES 
3.300,00 € 451.00.130.00: 

Remun.Personal 
Laboral: 1.650,00 
451.00.130.01: 
Otras Remunera: 

16 Junio de 
2.006 
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1.650,00 € 
TC4/2006 111.00.489.00 TRANSFERENCIAS 

GRUPOS 
POLÍTICOS 

155,00 € 111.01.226.01 
Atenciones 
protocolarias 
representativas: 
155,00 € 

01 Septiembre de 
2.006 

 
Betxí, 10 d'octubre de 2.006.- L'ALCALDE.- Sr. 
MANUEL BLASCO BALAGUER.- 
 
108/2006,- SUPLEMENT DE CRÈDIT 2/2006,- 
Per Secretaria es dóna lectura al dictamen emés per la 
Comissió d'Hisenda i Governació que, transcrit, diu: 
Per quatre vots a favor (P.P.) i quatre abstencions 
(PSOE, E.U. i B.N.V) queda dictaminada 
favorablement la següent proposta de l'Alcaldia: 
Havent d'atendre's el pagament de factures de 
l’exercici 2.006 per a les que no hi ha consignació 
pressupostària suficient en el pressupost de despeses 
de l’exercici 2.006, d'aquest Ajuntament. 
Vist que quan haja de realitzar-se algun gasto que no 
puga demorar-me fins a l'exercici següent, per al qual 
no existisca crèdit suficient, es podrà ordenar la 
tramitació d'un expedient de suplement de crèdit de 
conformitat amb allò que s'ha regulat en l'art 177.1 
del Text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes 
Locals. 
Resultant que el finançament dels suplements de 
crèdits podrà realitzar-se, de conformitat amb el que 
establix l'art 177.4 del Text Refós de la Llei 
Reguladora de les Hisendes Locals, amb Romanent 
Líquid de Tresoreria, amb nous o ingressos superiors 
recaptats sobre els totals previstos en el pressupost 
corrent, i mitjançant anul·lacions o baixes de crèdits 
de despeses d’altres partides del pressupost vigent, no 
compromeses, les dotacions del qual s’estimen 
reductibles sense pertorbació del respectiu servei. 
Vist que l’expedient, una vegada aprovat inicialment 
pel Ple de la corporació, s'haurà de sotmetre a 
informació pública, previ anunci en el butlletí oficial 
de la província per quinze dies, durant els quals els 
interessats podran examinar-lo i presentar les 
reclamacions davant del Ple. L’expedient es 
considerarà definitivament aprovat si durant 
l'esmentat termini no s'hagueren presentat 
reclamacions davant del Ple. En cas contrari el Ple 
disposarà d'un termini d'un mes per a resoldre-les. 
De conformitat amb l'informe emés per la Intervenció 
municipal, en haver-se omés els tràmits necessaris 
per a l’aprovació del gasto per no comptar amb 
consignació pressupostària. 
Es proposa al Ple de la corporació l’adopció de 
l’acord següent: 
PRIMER.- Aprovar el suplement de crèdit per un 
import de CENT DEU MIL EUROS, que figuraran 

En Betxí a 10 de Octubre de 2.006.- EL 
ALCALDE.- D. MANUEL BLASCO 
BALAGUER.- 
108/2006,- SUPLEMENTO DE CRÉDITO 
2/2006,- 
Por Secretaría se lectura al dictamen emitido por la 
Comisión de Hacienda y Gobernación que, trascrito, 
dice: 
Por cuatro votos a favor (P.P.) y cuatro abstenciones 
(PSOE, E.U. y B.N.) queda dictaminada 
favorablemente la siguiente propuesta de la Alcaldía:
Debiendo atenderse el pago de facturas del ejercicio 
2.006 para las que no existe consignación 
presupuestaria suficiente en el Presupuesto de gastos 
del ejercicio 2.006, de este Ayuntamiento. 
Resultando que cuando haya de realizarse algún 
gasto que no pueda demorarse hasta el ejercicio 
siguiente, para el que no exista crédito suficiente, se 
podrá ordenar la tramitación de un expediente de 
Suplemento de Crédito de conformidad con lo 
regulado en el art 177.1 del Texto Refundido de la 
Ley Reguladora de las Haciendas Locales. 
Resultando que la financiación de los suplementos 
de créditos podrá realizarse, de conformidad con lo 
establecido en el art 177.4 del Texto Refundido de la 
Ley Reguladora de las Haciendas Locales, con 
Remanente Liquido de Tesorería, con nuevos o 
mayores ingresos recaudados sobre los totales 
previstos en el presupuesto corriente, y mediante 
anulaciones o bajas de créditos de gastos de otras 
partidas del presupuesto vigente, no comprometidas, 
cuyas dotaciones se estimen reducibles sin 
perturbación del respectivo servicio. 
Resultando que el expediente una vez aprobado 
inicialmente por el Pleno de la Corporación, se 
deberá someter a información publica, previo 
anuncio en el Boletín Oficial de la Provincia por 
quince días, durante los cuales los interesados 
podrán examinarlo y presentar las reclamaciones 
ante el Pleno. El expediente se considerará 
definitivamente aprobado si durante el citado plazo 
no se hubieran presentado reclamaciones ante el 
Pleno. En caso contrario el Pleno dispondrá de un 
plazo de un mes para resolverlas. 
De conformidad con el Informe emitido por la 
Intervención Municipal, al haberse omitido los 
trámites necesarios para la aprobación del gasto al 
no contar con consignación presupuestaria. 
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en les següents partides pressupostàries, finançant-se 
aquesta el romanent líquid de tresoreria, de 
conformitat amb el següent detall. 
 

Se propone al Pleno de la Corporación la adopción 
del siguiente acuerdo: 
PRIMERO.- Aprobar el suplemento de crédito por 
importe de CIENTO DIEZ MIL EUROS, que 
figuraran en las siguientes partidas presupuestarias, 
financiándose la misma el Remanente Liquido de 
Tesorería, de conformidad con el siguiente detalle. 

 
PARTIDA CONCEPTE IMPORT 
433.00.210.00 REP. MANT. ENLLUMENAT PÚBLIC 10.000,00 €uros 
433.00.221.0 SUBMINISTRAMENT ENERGIA ELÈCTRICA 10.000,00 €uros 
441.00.221.00 CONSORCI D’AIGÜES  10.000,00 €uros 
442.00.227.00 ARREPLEGA RESIDUS 10.000,00 €uros 
442.01.227.00 TRACTAMENT DE RESIDUS 10.000,00 €uros 
451.03.226.08 DESPESES DIVERSES 20.000,00 €uros 
452.03.226.07 FESTEJOS POPULARS 20.000,00 €uros 
611.00.227.06         TREBALLS ALTRES EMPRESES 20.000,00 €uros 
TOTAL  110.000,00 €uros 

FINANÇAMENT: 
Amb romanent de tresoreria.   
PARTIDA CONCEPTE IMPORT 
870.01 ROMANENT DE TRESORERIA PER A DESPESES 

GENERALS 
110.000,00 €uros 

TOTAL  110.000,00 €uros 
 
...//... 
 
PARTIDA CONCEPTO IMPORTE 
433.00.210.00 REP. MANT. ALUMBRADO PUBLICO 10.000,00 €uros 
433.00.221.0 SUMINISTRO ENERGÍA ELÉCTRICA 10.000,00 €uros 
441.00.221.00 CONSORCIO DE AGUAS  10.000,00 €uros 
442.00.227.00 RECOGIDA RESIDUOS 10.000,00 €uros 
442.01.227.00 TRATAMIENTO DE RESIDUOS 10.000,00 €uros 
451.03.226.08 GASTOS DIVERSOS 20.000,00 €uros 
452.03.226.07 FESTEJOS POPULARES 20.000,00 €uros 
611.00.227.06         TRABAJOS OTRAS EMPRESAS 20.000,00 €uros 
TOTAL  110.000,00 €uros 

FINANCIACIÓN: 
Con Remanente de Tesorería.   
PARTIDA CONCEPTO IMPORTE 
870.01 REMANENTE DE TESORERÍA PARA GASTOS 

GENERALES 
110.000,00 €uros 

TOTAL  110.000,00 €uros 
 
SEGON.- Sotmetre a informació publica, previ 
anunci en el BOP per quinze dies durant els quals els 
interessats, podran examinar-lo i presentar 
reclamacions davant del Ple. L’expedient es 
considerara definitivament aprovat si durant 
l'esmentat termini no s'hagueren presentat 
reclamacions davant del Ple. El Ple disposarà d'un 
mes per a resoldre-les. 
No obstant això, la corporació resoldrà a Betxí, 17 
octubre de 2.006.- L'ALCALDE.- SR. MANUEL 
BLASCO BALAGUER.- 
Després de la lectura s'obri debat i es produeixen les 

SEGUNDO.- Someter a información publica, previo 
anuncio en el BOP por quince días durante los 
cuales los interesados, podrán examinarlo y 
presentar reclamaciones ante el Pleno. El expediente 
se considerara definitivamente aprobado si durante 
el citado plazo no se hubieran presentado 
reclamaciones ante el Pleno. El Pleno dispondrá de 
un mes para resolverlas. 
No obstante la Corporación resolverá En Betxí a 17 
Octubre de 2.006.- EL ALCALDE.- D. MANUEL 
BLASCO BALAGUER.- 
Tras la lectura se abre debate produciéndose las 
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intervencions següents: 
Sr. Nebot: 
El Sr. Nebot, portaveu del PSOE, diu que entén que 
hi haja necessitat presentar el suplement per estar ja 
en el mes de novembre, perquè es tracta d'obligacions 
ja generades, possiblement de factures que es troben 
des de fa algun temps en l'Ajuntament, i ara se'ls 
donarà solució suplementant la partida. Observa que 
es tracta de despeses normals en la gestió municipal, 
per tant això demostra que s'han tingut més despeses 
de les previstes, o que no s'han consignat 
correctament les despeses esperades. Demana un 
major rigor a l'hora de relacionar les despeses 
previstes en cada exercici econòmic i consignar-les 
adequadament en el pressupost. 
Després del debat es posa el dictamen a votació que 
queda aprovat per set vots a favor (P.P.) i cinc 
abstencions (PSOE, E.U. i B.N.V) 
 
109/2006,- CRÈDIT EXTRAORDINARI 5/2006,- 
Per deu vots a favor (P.P. i PSOE) i dues abstencions 
(E.U. i B.N.V) queda aprovat el dictamen emés per la 
Comissió d'Hisenda i Governació que, transcrit, diu; 
Per quatre vots a favor (P.P.) i quatre abstencions 
(PSOE, E.U. i B.N.V) queda dictaminada 
favorablement la següent proposta de l'Alcaldia: 
Vist que a aquest Ajuntament de Betxí se li ha 
notificat la sentència núm. 208 del Jutjat Contenciós 
Administratiu núm.2 de Castelló, procediment 
ordinari 7-05, pel que s'estima el recurs contenciós 
administratiu interposat pel Sr. Cristóbal i el Sr. Jose 
Fernando Mesado Solernou contra l'acord del Ple de 
l'Ajuntament de Betxí de data 13.09.2004,  pel que es 
desestimen els recursos de reposició interposats pels 
actors contra l'acord plenari de 25.03.2004 núm. 
33/2004, declarant la resolució recorreguda contrària 
a dret, condemnant en conseqüència a l'Ajuntament 
de Betxí a abonar als actors la quantitat de 13.882,45 
€uros. 
Vist que el compliment de la sentència ha de 
realitzar-se de forma immediata. I que  no es compta 
amb consignació adequada i suficient per a atendre 
les mencionades despeses.  
Vist que el finançament dels crèdits extraordinaris 
podrà realitzar-se, de conformitat amb el que establix 
l'art. 177.4 del Text Refós de la Llei Reguladora de 
les Hisendes Locals, amb romanent líquid de 
Tresoreria, amb nous o ingressos superiors recaptats 
sobre els totals previstos en el pressupost corrent, i 
mitjançant anul·lacions o baixes de crèdits de 
despeses d'altres partides del pressupost vigent, no 
compromeses, les dotacions del qual s'estimen 
reductibles sense pertorbació del respectiu servei. 
Vist que el finançament dels crèdits extraordinaris 
pot realitzar-se de conformitat amb l'art 36.1.c) 

siguientes intervenciones: 
Sr. Nebot: 
El Sr. Nebot, portavoz del PSOE, dice que entiende 
que haya necesidad de presentar el suplemento por 
estar ya en el mes de noviembre, pues se trata de 
obligaciones ya generadas, posiblemente de facturas 
que se encuentran desde hace algún tiempo en el 
Ayuntamiento, y ahora se les va a dar solución 
suplementando la partida. Observa que se trata de 
gastos normales en la gestión municipal, por tanto 
ello demuestra que se han tenido más gastos de los 
previstos, o que no se han consignado correctamente 
los gastos esperados. Pide un mayor rigor a la hora 
de relacionar los gastos previstos en cada ejercicio 
económicos y consignarlos adecuadamente en el 
presupuesto. 
Tras el debate se pone el dictamen a votación que 
queda aprobado por siete votos a favor (P.P.) y cinco 
abstenciones (PSOE, E.U. y B.N.) 
109/2006,- CRÉDITO EXTRAORDINARIO 
5/2006,- 
Por diez votos a favor (P.P. y PSOE) y dos 
abstenciones (E.U. y B.N.) queda aprobado el 
dictamen emitido por la Comisión de Hacienda y 
Gobernación que, trascrito, dice; 
Por cuatro votos a favor (P.P.) y cuatro abstenciones 
(PSOE, E.U. y B.N.) queda dictaminada 
favorablemente la siguiente propuesta de la Alcaldía:
Resultando que a este Ayuntamiento de Betxí se le 
ha notificado la Sentencia NUM 208 del Juzgado de 
los Contencioso Administrativo nº2 de Castellón, 
Procedimiento Ordinario 7-05, por el que se estima 
el recurso contencioso-administrativo interpuesto 
por D. Cristóbal y D. Jose Fernando Mesado 
Solernou contra el acuerdo del Pleno del 
Ayuntamiento de Betxí de fecha 13.09.2004,  por el 
que se desestiman los recursos de reposición 
interpuestos por los actores contr el Acuerdo 
Plenario de 25.03.204 nº 33/2004, declarando la 
resolución recurrida contraria a derecho, condenando 
en consecuencia al Ayuntamiento de Betxí a abonar 
a los actores la cantidad de 13.882,45 €uros. 
Resultando que el cumplimiento de la Sentencia 
debe de realizarse de forma inmediata. Y que  no se 
cuenta con consignación adecuada y suficiente para 
atender el mencionado gastos, 
Resultando que la financiación de los créditos 
extraordinarios podrá realizarse, de conformidad con 
lo establecido en el Art. 177.4 del Texto Refundido 
de la Ley Reguladora de las Haciendas Locales, con 
Remanente Liquido de Tesorería, con nuevos o 
mayores ingresos recaudados sobre los totales 
previstos en el presupuesto corriente, y mediante 
anulaciones o bajas de créditos de gastos de otras 
partidas del presupuesto vigente, no comprometidas, 
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mitjançant anul·lacions o baixes de crèdits d'altres 
partides del pressupost vigent no compromesos, les 
dotacions del qual s'estimen reductibles sense 
pertorbació del servei. 
De conformitat amb l'informe emés per la Intervenció 
municipal. 
Es proposa al Ple de la corporació, en virtut de 
l'autorització prevista en l'art 177 del Text Refós de la 
Llei Reguladora de les Hisendes Locals, en relació 
amb l'art 37 del R.D. 500/1990 de 20 d'abril, 
l'adopció de l'acord següent: 
PRIMER.-Habilitar crèdit mitjançant l'aprovació d'un 
crèdit extraordinari per un import de TRETZE MIL 
NOU-CENTS NORANTA-DOS EUROS i 
QUARANTA-CINC CÈNTIMS D'EURO (13.992,45 
€), per a fer front a l'execució de la sentència del 
Jutjat del Contenciós Administratiu núm. dos de 
Castelló, finançant-se amb baixes de partides de 
conformitat amb el detall següent: 
 

cuyas dotaciones se estimen reducibles sin 
perturbación del respectivo servicio. 
Resultando que la financiación de los créditos 
extraordinarios puede realizarse de conformidad con 
el art 36.1.c) mediante anulaciones o bajas de 
créditos de otras partidas del presupuesto vigente no 
comprometidos, cuyas dotaciones se estimen 
reducibles sin perturbación del servicio. 
De conformidad con el Informe emitido por la 
Intervención Municipal. 
Se propone al Pleno de la Corporación, en virtud de 
la autorización prevista en el art 177 del Texto 
Refundido de la Ley Reguladora de las Haciendas 
Locales, en relación con el art 37 del R.D. 500/1990 
de 20 de abril, la adopción del siguiente acuerdo: 
PRIMERO.-Habilitar crédito mediante la aprobación 
de un crédito extraordinario por importe de TRECE 
MIL NOVECIENTOS NOVENTA Y DOS EUROS 
Y CUARENTA Y CINCO CÉNTIMOS DE EURO 
(13.992,45 €), para hacer frente a la ejecución 
Sentencia del Juzgado de lo contencioso 
administrativo nº dos de Castellón, financiándose 
con bajas de partidas de conformidad con el 
siguiente detalle: 

 
MODIFICACIÓ PRESSUPOSTÀRIA CE 5/2006 
PARTIDA PÀTRIA CONCEPTE IMPORT
432.00.600.01 EXECUCIÓ SENTÈNCIA PAI PAÍS VALÈNCIA  13.992,45 €UROS
TOTAL  MODIFICACIÓ 13.992,45 €UROS

FINANÇAMENT: 
BAIXES DE PARTIDES 
PARTIDA PÀTRIA CONCEPTE IMPORT
531.00.610.00     REHABILITACIÓ CAMINS RURALS. 10.858,34 €UROS
452.00.761.00 POIS 2006.-                          3.134,11 €UROS
TOTAL  13.992,45 €UROS

 
...//... 
 
MODIFICACIÓN PRESUPUESTARIA CE 5/2006 
PARTIDA PATRIA CONCEPTO IMPORTE
432.00.600.01 EJECUCIÓN SENTENCIA PAI PAÍS VALENCIA  13.992,45 €UROS
TOTAL  MODIFICACIÓN 13.992,45 €UROS

FINANCIACIÓN: 
BAJAS DE PARTIDAS 
PARTIDA PATRIA CONCEPTO IMPORTE
531.00.610.00     REHABILITACIÓN CAMINOS RURALES. 10.858,34 €UROS
452.00.761.00 POYS 2006.-                          3.134,11 €UROS
TOTAL  13.992,45 €UROS

 
L'expedient, una vegada aprovat inicialment pel Ple 
de l'Ajuntament, s'haurà de sotmetre a informació 
pública, previ anunci en el butlletí oficial de la 
província per quinze dies, durant els quals els 
interessats podran examinar-lo i presentar 
reclamacions davant del Ple. L'expedient es considera 
definitivament aprovat si durant l'esmentat termini no 

El expediente, una vez aprobado inicialmente por el 
Ayuntamiento Pleno, se deberá someter a 
Información pública, previo anuncio en el Boletín 
Oficial de la Provincia por quince días, durante los 
cuales los interesados podrán examinarlo y presentar 
reclamaciones ante el Pleno. El expediente se 
considera definitivamente aprobado si durante el 
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s'hagueren presentat reclamacions davant del Ple. En 
cas contrari el Ple disposarà d'un termini d'un mes per 
a resoldre-les.  
SEGON.- Aprovar el canvi de finalitat dels préstecs 
que s'indiquen; 
-El  sobrant del préstec adjudicat per resolució de 
l'Alcaldia Presidència el dia 16 setembre de 2.005 a 
LA CAIXA per a la realització de la inversió 
rehabilitació de camins rurals, per un total import de 
DEU MIL HUIT-CENTS CINQUANTA-HUIT 
EUROS i TRENTA-QUATRE CÈNTIMS D'EURO 
(10.858,34 €UROS). 
- Un total de TRES MIL CENT TRENTA-QUATRE 
EUROS i ONZE CÈNTIMS D'EURO corresponent al 
sobrant del préstec adjudicat per Resolució de 
l'Alcaldia Presidència de data 6 juny de 2.006, que 
finançaria entre altres la partida POIS 2006, i 
ADQUISICIÓ MOBILIARI BIBLIOTECA. 
TERCER.- Es procedisca a indemnitzar els germans 
Cristóbal i Jose Fernando Mesado Solernou, en 
compliment de la sentència núm. 208 del Jutjat del 
Contenciós Administratiu núm. 2 de Castelló, per 
l'import anteriorment indicats. 
 
 
 
 
110/2006 DONAR COMPTE LIQUIDACIÓ 
PRESSUPOST 2005,- 
Es dóna compte al Ple de la corporació de la 
liquidació corresponent al pressupost del 2005, 
formulada per la Intervenció i aprovada pel Sr. 
alcalde en resolució que es transcriu: 
SR. MANUEL BLASCO BALAGUER, alcalde-
president de l'Il·lm. Ajuntament de Betxí (Castelló): 
En virtut de les facultats conferides per la vigent 
legislació de Règim Local. 
Formulada per la Intervenció de Fons la liquidació 
del pressupost general de l’exercici 2.005, segons el 
que disposa l'art 191.3 del Text Refós de la Llei 
Reguladora de les Hisendes Locals, i que conté els 
drets liquidats pendents de cobrament i les 
obligacions reconeguts pendents de pagament, el 
resultat pressupostari i el romanent de Tresoreria. 
Atés que l’esmentada liquidació s'adapta a allò que 
s'ha regulat en l'art 191.3 del Text Refós de la Llei 
Reguladora de les Hisendes Locals, i art 89 i següents 
del Reial Decret 500/90 de 20 d'abril, pel que es 
desenvolupa el capítol primer del títol sisé de la Llei 
39/88 de 28 de desembre, en matèria de pressupost. 
Vist l'informe de la Intervenció municipal respecte 
d'això. 
RESOLC: 
PRIMER.- Aprovar la liquidació del pressupost 
general de l’exercici 2.005, segons estableix l'art 90.1 

citado plazo no se hubieren presentado 
reclamaciones ante el Pleno. En caso contrario el 
Pleno dispondrá de un plazo de un mes para 
resolverlas.  
SEGUNDO.- Aprobar el cambio de finalidad de los 
prestamos que se indican; 
- El sobrante del préstamo adjudicado por 
Resolución de la Alcaldía presidencia el día 16 
septiembre de 2.005 a LA CAIXA para la 
realización de la Inversión Rehabilitación Caminos 
Rurales, por un total importe de DIEZ MIL 
OCHOCIENTOS CINCUENTA Y OCHO EUROS 
Y TREINTA Y CUATRO CÉNTIMOS DE EURO 
(10.858,34 €UROS). 
- Un total de TRES MIL CIENTO TREINTA Y 
CUATRO EUROS Y ONCE CÉNTIMOS DE 
EURO correspondiente al sobrante del préstamo 
adjudicado por Resolución de la Alcaldía 
Presidencia de fecha 6 junio de 2.006, que iba a 
financiar entre otras la partida POYS 2006, y 
ADQUISICIÓN MOBILIARIO BIBLIOTECA. 
TERCERO.- Se proceda a Indemnizar a los 
hermanos Cristóbal y Jose Fernando Mesado 
Solernou, en cumplimiento de la Sentencia num. 208 
del Juzgado de lo Contencioso Administrativo nº 2 
de Castellón, por el importe anteriormente 
indicados. 
110/2006 DAR CUENTA LIQUIDACIÓN 
PRESUPUESTO 2005,- 
Se da cuenta al Pleno de la Corporación de la 
Liquidación correspondiente al Presupuesto del 
2005, formulada por la Intervención y aprobada por 
el Sr. Alcalde en resolución que se trascribe: 
D. MANUEL BLASCO BALAGUER, Alcalde-
presidente del Ilmo. Ayuntamiento de Betxí. 
(Castellón): 
En virtud de las facultades conferidas por la vigente 
Legislación de Régimen Local. 
Formulada por la Intervención de Fondos la 
Liquidación del Presupuesto General del ejercicio 
2.005, a tenor de lo dispuesto en el Art. 191.3 del 
Texto Refundido de la Ley Reguladora de las 
Haciendas Locales, y que contiene los derechos 
liquidados pendientes de cobro y las obligaciones 
reconocidas pendientes de pago, el Resultado 
Presupuestario y el Remanente de Tesorería. 
Considerando que dicha Liquidación se adapta a lo 
regulado en el Art. 191.3 del Texto Refundido de la 
Ley Reguladora de las Haciendas Locales, y Art. 89 
y ss del Real Decreto 500/90 de 20 de abril, por el 
que se desarrolla el Capítulo primero del Título 
sexto de la Ley 39/88 de 28 de diciembre, en materia 
de presupuesto. 
Visto el Informe de la Intervención Municipal al 
respecto. 
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del Reial Decret 500/90 de 20 d'abril, en relació a l'art 
191 del Text Refós de la Llei Reguladora de les 
Hisendes Locals, determinant-se: 
a) Els drets pendents de cobrament i les obligacions 

pendents de pagament a 31 de desembre. 
b) El resultat pressupostari de l’exercici. 
c) Els romanents de crèdit. 
d) El romanent de Tresoreria. 
SEGON.- Que els drets pendents de cobrament a 
31.12.2005, que ascendeixen a 1.573.729,86 €uros 
passaren a formar part de l'agrupació de pressupostos 
tancats, i les obligacions pendents de pagament a 
31.12.2005, que ascendeixen a 479.838,07 €uros 
passaran així mateix a formar part de l'agrupació de 
pressupostos tancats, de conformitat amb el detall 
següent: 
- A.1) Drets pendents de cobrament:  
- Drets pressupostaris exercici corrent: 452.628 
€UROS 
- Drets pressupostaris exercici tancat: 1.121.101,86 
€UROS 
- A.2) Obligacions pendents de pagament:  
- Obligacions pressupostàries exercici corrent: 
459.013,30 €UROS.- 
- Obligacions pressupostàries exercici tancat: 
20.824,77 €UROS.- 
TERCER.- Que el resultat pressupostari que 
s'arreplega a continuació, s'ha calculat tenint en 
compte les desviacions de finançament i resulta de la 
diferència entre els drets reconeguts nets durant 
l'exercici i les obligacions reconegudes netes, corregit 
per les esmentades desviacions de finançament, així 
com per les despeses finançades amb romanent líquid 
de Tresoreria, el detall se adjunta com annex de les 
quals a aquest informe: 
 

RESUELVO: 
PRIMERO.- Aprobar la Liquidación del Presupuesto 
General ejercicio 2.005, según establece el Art. 90.1 
del Real Decreto 500/90 de 20 de abril, en relación 
al Art. 191 del Texto Refundido de la Ley 
Reguladora de las Haciendas Locales, 
determinándose: 
a) Los derechos pendientes de cobro y las 

obligaciones pendientes de pago a 31 de 
diciembre 

b) El Resultado presupuestario del ejercicio.  
c) Los Remanentes de crédito. 
d) El Remanente de Tesorería. 
SEGUNDO.- Que los derechos pendientes de cobro 
a 31.12.2005, que ascienden a 1.573.729,86 €uros 
pasaran a formar parte de la Agrupación de 
Presupuestos cerrados, y las obligaciones pendientes 
de pago a 31.12.2005, que ascienden a 479.838,07 
€uros pasarán asimismo a formar parte de la 
agrupación de presupuestos cerrados, de 
conformidad con el siguiente detalle: 
- A.1) Derechos pendientes de cobro:  
- Derechos presupuestarios ejercicio corrientes: 

452.628 €UROS 
- Derechos presupuestarios ejercicio cerrado: 

1.121.101,86 €UROS 
- A.2) Obligaciones pendientes de pago:  
- Obligaciones presupuestarias ejercicio corriente: 

459.013,30 €UROS.- 
- Obligaciones presupuestarias ejercicio cerrado:  

20.824,77 €UROS.- 
TERCERO.- Que el Resultado Presupuestario que se 
recoge a continuación, se ha calculado teniendo en 
cuenta las desviaciones de financiación y resulta de 
la diferencia entre los derechos reconocidos netos 
durante el ejercicio y las obligaciones reconocidas 
netas, corregido por las citadas desviaciones de 
financiación, así como por los gastos financiados 
con Remanente Liquido de Tesorería, cuyo detalle se 
adjunta como anexo a este Informe: 

 
RESULTAT PRESSUPOSTARI EXERCICI 2.005.- 
DRETS RECONEGUTS NETS (1) 5.532.006,10 €UROS
OBLIGACIONS RECONEGUDES NETES (2) 5.133.590,79 €UROS
RESULTAT PRESSUPOSTARI BRUT (1) – (2) 398.415,31 €UROS
DESVIACIONS DE FINANÇAMENT POSITIU 554.336,96 €UROS
DESVIACIONS DE FINANÇAMENT NEGATIU 443.833,39 €UROS
DESPESES FINANÇADES AMB ROMANENTS DE 
TRESORERIA DESPESES GENERALS 

0,00 €UROS

RESULTAT OPERACIONS COMERCIALS ORGANISMES 
AUTÒNOMS 

0,00 €UROS

RESULTAT PRESSUPOSTARI AJUSTAT 287.911,74 €UROS
 
...//... 
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RESULTADO PRESUPUESTARIO EJERCICIO 2.005.- 
DERECHOS RECONOCIDOS NETOS (1) 5.532.006,10 €UROS
OBLIGACIONES RECONOCIDAS NETAS (2) 5.133.590,79 €UROS
RESULTADO PRESUPUESTARIO BRUTO (1) – (2) 398.415,31 €UROS
DESVIACIONES DE FINANCIACIÓN POSITIVAS 554.336,96 €UROS
DESVIACIONES DE FINANCIACIÓN NEGATIVAS 443.833,39 €UROS
GASTOS FINANCIADOS CON REMANENTES DE 
TESORERÍA GASTOS GENERALES 

0,00 €UROS

RESULTADO OPERACIONES COMERCIALES 
ORGANISMOS AUTÓNOMOS 

0,00 €UROS

RESULTADO PRESUPUESTARIO AJUSTADO 287.911,74 €UROS
 
QUART.- Que per al càlcul del romanent de 
Tresoreria s'han seguit les estipulacions  marcades 
per l'art 101 del Reial Decret 500/90 en relació amb 
l'art 191 del Text Refós de la Llei Reguladora de les 
Hisendes Locals, l’esmentat romanent s’ha qualificat 
basant-se en allò que s'ha regulat en el capítol XIV 
del Títol IV de la vigent instrucció de comptabilitat i 
especialment en la seua regla 353, i s’ha obtingut el 
resultat següent: 

CUARTO.- Que para el calculo del Remanente de 
Tesorería se han seguido las estipulaciones  
marcadas por el Art. 101 del Real Decreto 500/90 en 
relación con el Art. 191 del Texto Refundido de la 
Ley Reguladora de las Haciendas Locales, 
cualificándose dicho Remanente en base a lo 
regulado en el capítulo XIV del Titulo IV de la 
vigente Instrucción de Contabilidad y especialmente 
en su regla 353, obteniéndose el resultado siguiente: 

 
ESTAT ROMANENT TRESORERIA A 31.12.2005.- 
DEUTORS PENDENTS DE COBRAMENT 1.608.279,17 €UROS 
 
A deduir 

 

SALDO DE COBRAMENT DUBTÓS 703.920,86 €UROS 
INGRESSOS PENDENTS D'APLICACIÓ 234.821,94 €UROS 
DEUTORS PENDENTS DE COBRAMENT 669.536,37 €UROS 
 
A deduir 

 

CREDITORS PENDENTS DE PAGAMENT 761.096,25 €UROS 
 
A deduir 

 

PAGAMENTS PENDENTS APLICACIÓ 29.915,31 €UROS 
CREDITORS PENDENTS DE PAGAMENT 731.180,94 €UROS 
 
A afegir 

 

FONS LÍQUIDS DE TRESORERIA 595.291,02 €UROS 
ROMANENT DE TRESORERIA TOTAL 533.646,45 €UROS 
DESGLOSSAMENT DEL ROMANENT DE TRESORERIA  
PER A DESPESES AMB FINANÇAMENT AFECTAT 396.400,28 €UROS 
PER A DESPESES GENERALS 137.246,17 €UROS 

 
...//... 
 
ESTADO REMANENTE TESORERÍA A 31.12.2005.- 
DEUDORES PENDIENTES DE COBRO 1.608.279,17 €UROS 
 
A deducir 

 

SALDO DE DUDOSO COBRO 703.920,86 €UROS 
INGRESOS PENDIENTES DE APLICACIÓN 234.821,94 €UROS 
DEUDORES PENDIENTES DE COBRO 669.536,37 €UROS 
 
A deducir 

 

ACREEDORES PENDIENTES DE PAGO 761.096,25 €UROS 
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A deducir 
PAGOS PENDIENTES APLICACIÓN 29.915,31 €UROS 
ACREEDORES PENDIENTES DE PAGO 731.180,94 €UROS 
 
A añadir 

 

FONDOS LÍQUIDOS DE TESORERÍA 595.291,02 €UROS 
REMANENTE DE TESORERÍA TOTAL 533.646,45 €UROS 
DESGLOSE DEL REMANENTE DE TESORERÍA  
PARA GASTOS CON FINANCIACIÓN AFECTADA 396.400,28 €UROS 
PARA GASTOS GENERALES 137.246,17 €UROS 

 
I fent constar que per a quantificar el romanent de 
Tresoreria s'han considerat com a saldos de 
cobrament dubtós la quantitat de 703.920,86 €UROS. 
segons el que establix la BEP 
CINQUÉ.- Donar-se compte del present Decret al Ple 
de l'Ajuntament en la primera sessió que se celebre, 
segons estableix l'art 90.2 del citat Reial Decret i l'art 
193.4 del Text Refós d la Llei Reguladora de les 
Hisendes Locals. 
SISÉ.- Que de la present Liquidació es done compte 
a la comunitat autònoma i a la Delegació d'Hisenda 
de Castelló, com estableix l'art 91 del Reial Decret 
500/90 de 20 d'abril, en relació amb l'art 193.5 del 
Text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes 
Locals. 
Betxí, 4 d'octubre de 2.006.- L'ALCALDE.- Sr. 
MANUEL BLASCO BALAGUER.- 
A continuació s'obri debat i es produïxen les 
intervencions següents: 
Sr., Nebot:  
El Sr. Nebot, portaveu del grup socialista, opina que 
si la liquidació es presenta al novembre, és perquè 
s'haurà efectuat a l'octubre, amb la qual cosa ens 
trobem que l'any està finalitzant i es presenta ara la 
liquidació de l'exercici anterior. Açò suposa que 
moltes factures pendents de pagament, per falta de 
consignació o per no existir crèdit en la partida, es 
pagaran ara; això implica un retard considerable per 
als proveïdors, que no han cobrat encara. D'altra 
banda encara que es diu que el romanent per a 
despeses generals és positiu, si s'aprofundeix en 
l'informe de la Intervenció es veu que la comptabilitat  
presenta una sèrie de defectes, ja que no queda 
reflectit l'estat pressupostari real: fa referència a 
factures presentades a finals de l'any passat i que, per 
falta de consignació, no van poder comptabilitzar-se. 
Diu el Sr. Nebot que açò es va traduir que aquestes 
factures es van pagar a través de reconeixements 
extrajudicials de crèdit i a càrrec del pressupost 
d'enguany, per la qual cosa el romanent presentat no 
és real. Si es parla de 137.000 euros i, tenint en 
compte que el primer reconeixement extrajudicial de 
crèdits d'enguany ascendia a uns 50.000.000 ptes, el 
romanent ja no és tal. A més matisa que de la partida 

Y haciendo constar que para cuantificar el 
Remanente de Tesorería se han considerado como 
saldos de dudoso cobro la cantidad de 703.920,86 
€UROS. según lo establecido en la BEP 
QUINTO.- Dése cuenta del presente Decreto al 
Ayuntamiento Pleno en la primera sesión que se 
celebre, según establece el art 90.2 del citado Real 
Decreto y el art 193.4 del Texto Refundido d la Ley 
Reguladora de las Haciendas Locales. 
SEXTO.- Que de la presente Liquidación se de 
cuenta a la Comunidad Autónoma y a la Delegación 
de Hacienda de Castellón, como establece el art 91 
del Real Decreto 500/90 de 20 de abril, en relación 
con el art 193.5 del Texto Refundido de la Ley 
Reguladora de las Haciendas Locales. 
En Betxí a 4 de octubre de 2.006.- EL ALCALDE.- 
D. MANUEL BLASCO BALAGUER.- 
A continuación se abre debate produciéndose las 
siguientes intervenciones: 
Sr, Nebot: 
El Sr. Nebot, portavoz del grupo socialista opina que 
si la liquidación se presenta en noviembre, es porque 
se habrá efectuado en octubre, con lo que nos 
encontramos con que el año esta finalizando y se 
presenta ahora la liquidación del ejercicio anterior. 
Esto supone que muchas facturas pendientes de 
pago, por falta de consignación o por no existir 
crédito en la partida, se pagarán ahora; ello implica 
un retraso considerable para los proveedores, que no 
han cobrado aún. Por otra parte aunque se dice que 
el remanente para gastos generales es positivo, si se 
profundiza en el informe del intervención se ve que 
la contabilidad  presenta una serie de defectos, 
puesto que no queda reflejado el estado 
presupuestario real: hace referencia a facturas 
presentadas a finales del año pasado y que, por falta 
de consignación, no pudieron contabilizarse. Dice el 
Sr. Nebot que esto se tradujo en que estas facturas se 
pagaron a través de reconocimientos extrajudiciales 
de crédito y con cargo al presupuesto del presente 
año, por lo que el remanente presentado no es real. 
Si se habla de 137.000 euros y, teniendo en cuenta 
que el primer reconocimiento extrajudicial de 
créditos del presente año ascendía a unos 50.000.000 
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per a festes, amb les de setembre, no és que s'haja 
esgotat la partida, sinó que s'han gastat 85.000 euros 
més. En aquesta situació considera normal que 
l'informe d'Intervenció diga que cal remarcar en el 
fort endeutament patit durant aquest últim any, i 
també, llig l'informe: “cal reflectir un aspecte negatiu 
i preocupant, com és la disminució progressiva de 
l'estalvi net positiu, que pot convertir-se en els 
pròxims anys si no s’adopten importants mesures...”. 
I entre aquestes, menciona el Sr. Nebot, el control en 
el gasto i els contractes d'aprovisionament. Així, 
conclou: és una mala liquidació que ha vingut tard, 
permet incorporar pocs diners per a despeses generals 
i això farà que nombroses factures queden pendents 
per  no poder pagar-les. Considera que si al setembre 
hi havia “ 85.000 euros” (menys huitanta-cinc mil 
euros)  per a festes, això implica que es va gastar tot 
el que estava previst i fins i tot més i tot això sense 
començar a pagar l'import de les festes d'enguany. 
Considera doncs, que les festes de setembre del 2006 
es pagaran a càrrec de la present modificació o l'any 
que ve, amb la qual cosa novament es retarden els 
pagaments; d'ací que crega que la situació 
pressupostària no és per a llançar campanes al vol. 
Sra. Martínez: 
La Sra. Martínez Vedrí aclareix al Sr. Nebot que les 
factures poden pagar-se des del moment que s'aprova 
el pressupost, i que no cal esperar a la liquidació 
d'aquest per a pagar-les. Manifesta que el romanent 
de què disposen és de 137.000 euros, és a dir uns 
24.000.000 ptes.; recorda que l'any anterior la dada 
era negativa, per la qual cosa es va considerar un caos 
pels grups de l'oposició. Matisa que  ara la dada ha 
canviat i entén per això que la situació no era tan 
negativa com es volia fer veure; sinó que s'havien 
avançat diners pel pagament de factures a càrrec de 
subvencions concedides però que no havien arribat 
encara. Enguany, gràcies a la situació econòmica 
favorable, el que es va a  fer és pagar més factures. 
Es remet a la informació facilitada i al·ludeix a una 
sèrie de dades positives que es desprenen de la 
liquidació: les despeses han augmentat per davall dels 
ingressos, que han aconseguit més d'un milió d'euros, 
en concret 167.000.000 ptes., sobre les dades de l'any 
2005. En canvi, continua, les despeses en el mateix 
període suposen 55.000.000 ptes. Menys que els 
ingressos. Li pareix normal que en l'informe 
d'Intervenció s'advertisca dels possibles riscos perquè 
puguen estar alerta davant d’estos i tindre'ls en 
compte. Que el pressupost s'haja liquidat amb un 
romanent de tresoreria positiu de 137.000 euros li 
pareix importantíssim. Manifesta que l'equip de 
govern l'única cosa que ha fet ha sigut administrar i 
administrar bé. Respecte del tema de festes, diu que 
la situació és que  les festes es paguen d'un any per a 

ptas, el remanente ya no es tal. Además matiza que 
de la partida para fiestas, con las de septiembre, no 
es que se haya agotado la partida, sino que se han 
gastado 85.000 euros más. En esta situación 
considera normal que el informe de intervención 
diga que hay que hacer hincapié en el fuerte 
endeudamiento sufrido durante este último año, y 
también, lee el informe: “hay que reflejar un aspecto 
negativo y preocupante, como es la disminución 
progresiva del ahorro neto positivo, que puede 
convertirse en los próximos años de no adoptarse 
importante medidas...”. Y entre estas, menciona el 
Sr. Nebot, el control en el gasto y los contratos de 
aprovisionamiento. Así pues, concluye: es una mala 
liquidación que ha venido tarde, permite incorporar 
poco dinero para gastos generales y ello hará que 
numerosas facturas queden pendientes por  no poder 
pagarlas. Considera que si en septiembre había “ 
85.000 euros” (menos ochenta y cinco mil euros)  
para fiestas, ello implica que se gastó todo lo que 
estaba previsto e incluso más y todo ello sin 
empezar a pagar el importe de las fiestas del 
presente año. Considera pues que las fiestas de 
septiembre de 2006 se pagarán con cargo a la 
presente modificación o el próximo año, con lo que 
nuevamente se retrasan los pagos; de ahí que crea 
que la situación presupuestaria no es para lanzar 
campanas al vuelo. 
Sra. Martínez: 
La Sra. Martínez Vedrí aclara al Sr. Nebot que las 
facturas pueden pagarse desde el momento en que se 
aprueba el presupuesto, y que no hace falta esperar a 
la liquidación de este para pagarlas. Manifiesta que 
el remanente de que disponen es de 137.000 euros, 
es decir unos 24.000.000 ptas.; recuerda que el año 
anterior el dato era negativo, por lo que se consideró 
un caos por los grupos de la oposición. Matiza que  
ahora el dato ha cambiado y entiende por ello que la 
situación no era tan negativa como se quería hacer 
ver; sino que se había adelantado dinero por el pago 
de facturas con cargo a subvenciones concedidas 
pero que no habían llegado todavía. Este año, 
gracias a la situación económica favorable, lo que se 
va a  hacer es pagar más facturas. Se remite a la 
información facilitada y alude a una serie de datos 
positivos que se desprenden de la liquidación: los 
gastos han aumentado por debajo de los ingresos, 
que han alcanzado más de un millón de euros, en 
concreto 167.000.000 ptas., sobre los datos del año 
2005. En cambio, continúa, los gastos en el mismo 
periodo suponen 55.000.000 ptas. menos que los 
ingresos. Le parece normal que en el informe de 
Intervención se advierta de los posibles riesgos para 
que puedan estar alerta ante los mismos y tenerlos 
en cuenta. Que el presupuesto se haya liquidado con 
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un altre i  recorda que aquesta situació és heretada: ja 
venia condicionada  d'altres legislatures. 
Sr. Nebot: 
El Sr. Nebot explica que si les factures es paguen a 
l'inici de cada any, quan s'aprova el pressupost, és 
perquè hi ha consignació; quant als romanents 
s'apliquen quan es fa la liquidació i amb  l'actual 
situació econòmica no s'han pogut destinar a minorar 
el dèficit, ni a finançar inversions, com altres 
vegades, sinó que s'han destinat a despeses corrents, 
que per un altre costat estima que haurien d'estar  
previstos, pagant-se les factures al seu temps. Entén 
que, si la situació econòmica fora tan bona, el 
romanent de Tresoreria hauria d'aplicar-se a la 
minoració de dèficit o a finançar inversions, i el que 
s'està fent és tapar forats: recorda que, a data 5 de 
setembre, en la partida de festes encara no estaven 
consignats els 200.000 euros, que van costar 
aquestes, sinó que havien “menys 85.000 euros”, la 
qual cosa vol dir que s'havia estirat partida de 
vinculació, de manera que la partida 4.2.: “producció 
de béns públics de caràcter social”, tenia un import 
de 134.000 euros al principi d'any i a 5 de setembre, 
quedaven uns 4.000 euros. Entén que açò no és en 
absolut una situació positiva. 
Sr. Blasco:  
El Sr. alcalde respon al Sr. Nebot, que pareix que ells 
dos no visquen en el mateix poble. Justifica amb 
nombres  l'actual situació econòmica. Reconeix que 
en la partida de festes, a data 5 de setembre, hi havia 
4.397,38 euros, és a dir 766.000 ptes.; amb aquests 
diners van començar les festes, però recorda que al 
setembre del 2003, amb tres mesos de govern 
popular, van iniciar les festes amb 7.398,87 euros, és 
a dir 1.230.000 pessetes. Després de tres anys no és 
que hagen augmentat les despeses, sinó que com ha 
dit la  Sra. Martínez, és una situació que han heretat. 
Reitera les seues paraules: al setembre del 2003 van 
iniciar les festes amb 1.230.000 ptes. I l'any 2006 
amb 766.000 ptes. Considera que el Sr. Nebot no 
esperava  que el romanent de tresoreria fóra positiu. 
Explica que açò ha sigut a causa de la gestió 
realitzada i si l'any passat va ser negatiu és perquè es 
van fer moltes inversions finançades amb 
subvencions d'altres administracions, per la qual cosa  
va ser necessari que l'Ajuntament avançara l'import 
d'aquestes. Enguany, en canvi no s'han efectuat 
inversions d'aquest tipus. Creu el Sr. alcalde que la 
situació econòmica actual és millor que mai: a 
l'octubre en els comptes corrents de l'Ajuntament hi 
havia més d'un milió d'euros, manifesta que estan 
optimitzant els recursos i es remet als fets: en 
l'exercici 2005, de 3.294 rebuts corresponents a 
exaccions municipals, a 7 de setembre del 2006, 
restaven per pagar 43 rebuts que suposen un 1,43% 

un remanente de tesorería positivo de 137.000 euros 
le parece importantísimo. Manifiesta que el equipo 
de gobierno lo único que ha hecho ha sido 
administrar y administrar bien. Respecto del tema de 
fiestas, dice que la situación es que  las fiestas se 
pagan de un año para otro y  recuerda que esta 
situación es heredada: ya venía condicionada  de 
otras legislaturas. 
Sr. Nebot: 
El Sr. Nebot explica que si las facturas se pagan al 
inicio de cada año, cuando se aprueba el 
presupuesto, es porque existe consignación; en 
cuanto a los remanentes se aplican cuando se hace la 
liquidación y con  la actual situación económica no 
se han podido destinar a minorar el déficit, ni a 
financiar inversiones, como otras veces, sino que se 
han destinado a gastos corrientes, que por otro lado 
estima que deberían  estar previstos, pagándose las 
facturas a su tiempo. Entiende que, si la situación 
económica fuera tan buena, el remanente de 
tesorería debería aplicarse a la minoración de déficit 
o a financiar inversiones, y lo que se esta haciendo 
es tapar agujeros: recuerda que, a fecha 5 de 
septiembre, en la partida de fiestas aún no estaban 
consignados los 200.000 euros, que costaron estas, 
sino que habían “menos 85.000 euros”, lo cual 
quiere decir que se había tirado de partida de 
vinculación, de forma que la partida 4.2.: 
“producción de bienes públicos de carácter social”, 
tenía un importe de 134.000 euros al principio de 
año y a 5 de septiembre, quedaban unos 4.000 euros. 
Entiende que esto no es en absoluto una situación 
positiva. 
Sr. Blasco:  
El Sr. Alcalde responde al Sr. Nebot, que parece que 
ellos dos no vivan en el mismo pueblo. Justifica con 
números  la actual situación económica. Reconoce 
que en la partida de fiestas, a fecha 5 de septiembre, 
había 4.397,38 euros, es decir 766.000 Ptas.; con 
este dinero empezaron las fiestas, pero recuerda que 
en septiembre de 2003, con tres meses de gobierno 
popular, iniciaron las fiestas con 7.398,87 euros, es 
decir 1.230.000 pesetas. Después de tres años no es 
que hayan aumentado los gastos, sino que como ha 
dicho la  Sra. Martínez, es una situación que han 
heredado. Reitera sus palabras: en septiembre de 
2003 iniciaron las fiestas con 1.230.000 ptas. y en el 
año 2006 con 766.000 ptas. Considera que el Sr. 
Nebot no esperaba  que el remanente de tesorería 
fuera positivo. Explica que esto ha sido debido a la 
gestión realizada y si el año pasado fue negativo es 
por que se hicieron muchas inversiones financiadas 
con subvenciones de otras Administraciones, por lo 
que  fue necesario que el Ayuntamiento adelantará el 
importe de estas. Este año, en cambio no se han 
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del total, es pot dir que tècnicament s'ha recaptat tot 
el que es notifica: quant a les exaccions de l'any 
2006, pendents de cobrament hi ha un 2,98 % dels 
rebuts emesos. Lamenta que aquestes dades no 
siguen del grat del Sr. Nebot, però manifesta que és 
la situació econòmica que hi ha, que qualifica com la 
més òptima per a poder efectuar les inversions 
previstes. Diu que el Sr. Nebot vol dir que el 
romanent de Tresoreria no és elevat, i que les 
inversions realitzades, tant les previstes en els 
pressupostos com les no previstes i necessàries per 
raons d'urgència, no són adequades. Lamenta que un 
romanent de Tresoreria de 22.000.000 ptes., per a un 
municipi de 5.700 habitants i amb un pressupost de 
5.000.000 euros i amb les inversions realitzades  no li 
parega  adequat al Sr. Nebot, i manifesta que no pot 
compartir l'opinió d'aquest. 
Sr. Nebot: 
El Sr. Nebot recorda, com diu que li agrada fer al Sr. 
alcalde, que el més lògic seria, que com feia el 
govern del PSOE, en cas de ser necessària una forta 
inversió (com l'adquisició del Palau), aquesta es 
finançara amb recursos propis incorporats a través del 
romanent de Tresoreria, i no que es destinara aquest 
romanent a sufragar despeses corrents. Respecte a la 
intervenció del Sr. alcalde, referent a l'actual situació 
econòmica del municipi, contesta que efectivament 
tal vegada l’informa d’intervenció que ell ha llegit 
siga el d'un altre municipi i no el de Betxí, perquè no 
coincideix aquest informe amb la situació  explicada 
pel Sr. Blasco. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
111/2006,- DONAR COMPTE RESOLUCIÓ DE 
L’ALCALDIA 18/10/2006 SOBRE 
PERSONACIÓ  RECURS CONTENCIÓS 
ADMINISTRATIU,- 
Es dóna compte a la corporació  de la següent 
Resolució de l'Alcaldia: 
SR. MANUEL BLASCO BALAGUER, alcalde-
president de l'Il·lm. Ajuntament de Betxí (Castelló) 
Vist l'escrit remés a aquest Ajuntament, registre 
d'entrada núm. 3251 de 6 d'octubre del 2006, pel 
Jutjat Contenciós Administratiu núm. Dos, Sala 10 de 
Castelló, sobre recurs contenciós administratiu 
procediment abreviat (000283/2006 ), interposat per 

efectuado inversiones de este tipo. Cree el Sr. 
Alcalde que la situación económica actual es mejor 
que nunca: en octubre en las cuentas corrientes del 
Ayuntamiento había más de un millón de euros, 
manifiesta que están optimizando los recursos y se 
remite a los hechos: en el ejercicio 2005, de 3.294 
recibos correspondientes a exacciones municipales, 
a 7 de septiembre de 2006, restaban por pagar 43 
recibos que suponen un 1,43% del total, se puede 
decir que técnicamente se esta recaudando todo lo 
que se notifica: en cuanto a las exacciones del año 
2006, pendientes de cobro hay un 2,98 % de los 
recibos emitidos. Lamenta que estos datos no sean 
del agrado del Sr. Nebot, pero manifiesta que es la 
situación económica que hay, que califica como la 
más óptima para poder efectuar las inversiones 
previstas. Dice que el Sr. Nebot quiere decir que el 
remanente de tesorería no es elevado, y que las 
inversiones realizadas, tanto las previstas en los 
presupuestos como las no previstas y necesarias por 
razones de urgencia, no son adecuadas. Lamenta que 
un remanente de tesorería de 22.000.000 Ptas., para 
un municipio de 5.700 habitantes y con un 
presupuesto de 5.000.000 euros y con las 
inversiones realizadas  no le parezca  adecuado al Sr. 
Nebot, y manifiesta que no puede compartir la 
opinión de este. 
Sr. Nebot: 
El Sr. Nebot recuerda, como dice que le gusta hacer 
al Sr. Alcalde, que lo lógico sería, que como hacía el 
gobierno del PSOE, en caso de ser necesaria una 
fuerte inversión (como la adquisición del Palau), 
esta se financiara con recursos propios incorporados 
a través del remanente de Tesorería, y no que se 
destinara este remanente a sufragar gastos 
corrientes. Respecto a la intervención del Sr. 
Alcalde, referente a la actual situación económica 
del municipio, contesta que efectivamente tal vez el 
informe de intervención que él ha leído sea el de 
otro municipio y no el de Betxí, pues no coincide 
este informe con la situación  explicada por el Sr. 
Blasco. 
111/2006,- DAR CUENTA RESOLUCIÓN DE 
LA ALCALDÍA 18/10/2006 SOBRE 
PERSONACIÓN  RECURSO CONTENCIOSO-
ADMINISTRATIVO,- 
Se da cuenta a la Corporación  de la siguiente 
Resolución de la Alcaldía: 
D. MANUEL BLASCO BALAGUER, Alcalde-
Presidente del Ilmo. Ayuntamiento de Betxí ( 
Castellón ) 
Visto el escrito remitido a este Ayuntamiento, 
registro de entrada nº 3251 de 6 de octubre de 2006, 
por el Juzgado de lo Contencioso-Administrativo nº 
dos-Sala 10 de Castellón, sobre recurso contencioso-
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Palets Personats, S.L., contra l'acord adoptat pel Ple 
de l'Ajuntament de data 5 de juny del 2006, pel que 
s'acorda l'aprovació de la indemnització a favor dels 
mercantils Palets Personats, S.L. 
Atés el que disposa l'art.21.1.k) en relació amb 
l'art.22.1.j) de la Llei 7/85, de 2 d'abril, Reguladora 
de les Bases de Règim Local, per la present vinc a 
RESOLDRE: 
PRIMER.- Donar-se per assabentada aquesta 
corporació de la interposició per part dels mercantils 
PALETS PERSONATS, S.L., del recurs contenciós 
administratiu, procediment abreviat-000283/2006. 
SEGON.- Remetre al Jutjat del Contenciós 
Administratiu núm. Dos, Sala 10 de Castelló 
l'expedient administratiu sol·licitat. 
TERCER.- Considerar a l'Ajuntament de Betxí 
legalment emplaçat en el recurs contenciós 
administratiu de referència (abreviat 
núm.000283/2006 ). 
QUART.- Atorgar la representació i defensa 
d'aquesta corporació en l'esmentat recurs al 
procurador dels tribunals de Castelló, Sr. Pascual 
Llorens Cubedo, i al lletrat del Col·legi d'Advocats de 
Castelló, Sr. Vicente J. García Nebot. 
CINQUÉ.- Donar trasllat del present als esmentats 
professionals a l'efecte de la seua presentació en el 
procediment, seguint-ho en nom i representació 
d'aquest Ajuntament en totes les instàncies, 
incidències i recursos fins a la seua resolució. 
SISÉ.- Donar compte de la present Resolució al Ple 
de la corporació en la primera sessió que se celebre. 
Així ho disposa l'alcalde-president, a Betxí, 18 
d'octubre del 2006, davant de mi la secretària general 
de la corporació que dóna fe.” 
A continuació en virtut del que disposa l'art. 21 1 k) 
de la Llei 7/85, Reguladora de les Bases de Règim 
Local, se sol·licita pel Sr. alcalde la ratificació de la 
mencionada resolució. Per això, no havent-se 
dictaminada aquesta ratificació per la Comissió 
Informativa, se sol·licita la votació de la seua inclusió 
en l'orde del dia que posada a votació és aprovada per 
unanimitat dels assistents, constituint aquests la 
majoria absoluta. 
A continuació es posa a votació la ratificació de la 
resolució, i queda adoptada per set vots a favor (P.P.) 
i cinc abstencions (PSOE, E.U. i  B.N.V). 
 
 
 
 
 
 
112/2006,- CONSORCI TV DIGITAL,- 
Per Secretaria es dóna lectura a la proposta de 
l'Alcaldia dictamen de la Comissió d'Hisenda i 

administrativo Procedimiento Abreviado 
(000283/2006 ), interpuesto por Palets Personat, 
S.L., contra el acuerdo adoptado por el Pleno del 
Ayuntamiento de fecha 5 de junio de 2006, por el 
que se acuerda la aprobación de la indemnización a 
favor de la mercantil Palets Personat, S.L. 
Considerando lo dispuesto en el art.21.1.k) en 
relación con el art.22.1.j) de la Ley 7/85, de 2 de 
abril, Reguladora de las Bases de Régimen Local, 
por la presente vengo a RESOLVER: 
PRIMERO.-Darse por enterada esta Corporación de 
la interposición por parte de la mercantil PALETS 
PERSONAT, S.L., del recurso contencioso-
administrativo, procedimiento abreviado-
000283/2006. 
SEGUNDO.-Remitir al Juzgado de lo Contencioso 
Administrativo nº dos-Sala 10 de Castellón el 
expediente administrativo solicitado. 
TERCERO.-Considerar al Ayuntamiento de Betxí 
legalmente emplazado en el recurso contencioso-
administrativo de referencia ( Abreviado 
núm.000283/2006 ). 
CUARTO.-Otorgar la representación y defensa de 
esta Corporación en el citado recurso al Procurador 
de los Tribunales de Castellón, D. Pascual Llorens 
Cubedo, y al Letrado del Colegio de Abogados de 
Castellón, D. Vicente J. García Nebot. 
QUINTO.-Dar traslado del presente a los citados 
profesionales a los efectos de su presentación en el 
procedimiento, siguiéndolo en nombre y 
representación de este Ayuntamiento en todas las 
instancias, incidencias y recursos hasta su 
resolución. 
SEXTO.-Dar cuenta de la presente Resolución al 
Pleno de la Corporación en la primera sesión que se 
celebre. 
Así lo dispone el Alcalde-Presidente, en Betxí, a 18 
de octubre de 2006, ante mí la Secretaria General de 
la Corporación que doy fe.” 
A continuación en virtud de lo dispuesto en el art. 21 
1 k) de la Ley 7/85, Reguladora de las Bases de 
Régimen Local, se solicita por el Sr. Alcalde la 
ratificación de dicha resolución. Por ello, no 
habiéndose dictaminada dicha ratificación por la 
Comisión Informativa, se solicita la votación de su 
inclusión en el orden del día que puesta a votación 
es aprobada por unanimidad de los asistentes, 
constituyendo estos la mayoría absoluta. 
A continuación se pone a votación la ratificación de 
la resolución, quedando adoptada por siete votos a 
favor (P.P.) y cinco abstenciones (PSOE, E,.U. y 
B.N.). 
112/2006,- CONSORCIO TV DIGITAL,- 
Por Secretaría se da lectura a la propuesta de la 
Alcaldía dictamen de la Comisión de Hacienda y 
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Governació, que diu:  
“Donat compte de la proposta d'Estatuts de Consorci 
Televisió Digital Local de Castelló, que han sigut 
remesos per l'Ajuntament de Castelló. 
Vist que l'esmentat Consorci té com a objecte 
l'articulació de la cooperació econòmica, tècnica i 
administrativa entre les administracions consorciades, 
a fi d'exercir de forma conjunta i coordinada les 
competències que li corresponguen en matèria de 
creació i gestió del servei de televisió i tecnologia 
digital, en l'àmbit de la seua respectiva demarcació 
territorial, 
Atés que les entitats locals estan facultades per a 
constituir consorcis amb altres administracions 
públiques APRA amb fins d'interés comú i 
concretament per a instal·lar o gestionar serveis 
d'interés local, tal com s'estableix en l'art. 87 de la 
Llei 7/85, de 2 d'abril, reguladora de les Bases de 
Règim Local, l'art. 110 del Reial Decret legislatiu 
781/86, de 18 d'abril, 37 del Reglament de Serveis de 
les corporacions locals, aprovat per Decret de 17 de 
juny de 1955, 
Atés que la constitució del consorci està legalment 
emparada en la Llei 41/95, de 22 de desembre, de 
Televisió Local per ones terrestres, en l'art 5 de la 
qual s'estableix que el servei de televisió local per 
ones terrestres serà gestionat pels municipis en 
qualsevol de les formes previstes en l'art. 85.3 de la 
Llei 7/85, de 2 d'abril, establint l'art. 9 i següents de 
la mencionada norma, la possibilitat que la gestió 
afecte a uns quants municipis d'una determinada 
demarcació, 
Vist que el projecte d'estatuts estableix que el referit 
consorci gaudirà de personalitat jurídica pròpia, 
assenyalant igualment els propòsits d’aquest, el règim 
d'organització funcional i financer i que els òrgans de 
decisió estan integrats per representants de les entitats 
consorciades, complint el que disposa l'art. 110  del 
Text Refós 781/86, 
Vistos els arts. 22.2. b), 47, 3 de la Llei 7/85, de 2 
d'abril, reguladora de les Bases de Règim Local, 
Vist l'informe emesos per Secretaria i Intervenció 
municipal, 
Al Ple de la corporació es proposa l'adopció de 
l'acord següent: 
Primer,- Constituir el Consorci per a la gestió de la 
Televisió Digital Local junt amb els ajuntaments de 
Castelló de la Plana, Vila-real, Burriana, Onda, 
Almassora, Benicàssim, Nules, L'Alcora, 
Torreblanca, Orpesa del Mar, Borriol i Cabanes,  
Segona,- Aprovar inicialment els estatuts pels quals 
haurà de regir-se, disposant que se sotmeten a 
informació pública i audiència dels interessats, i 
publicant anunci en el butlletí oficial de la província, 
a fi que  per un termini de trenta dies puguen 

Gobernación, que dice:  
“Dada cuenta de la propuesta de Estatutos de 
Consorcio Televisión Digital Local de Castellón, 
que han sido remitidos por el Ayuntamiento de 
Castellón. 
Resultando que el citado Consorcio tiene por objeto 
la articulación de la cooperación económica, técnica 
y administrativa entre las Administraciones 
Consorciadas, a fin de ejercer de forma conjunta y 
coordinada las competencias que le correspondan en 
materia de creación y gestión del servicio de 
televisión y tecnología digital, en el ámbito de su 
respectiva demarcación territorial, 
Considerando que las Entidades Locales están 
facultadas para constituir consorcios con otras 
Administraciones Públicas APRA fines de interés 
común y concretamente para instalar o gestionar 
servicios de interés local, tal y como se establece en 
el art. 87 de la Ley 7/85, de 2 de abril, reguladora de 
las Bases de Régimen Local, el art. 110 del Real 
Decreto legislativo 781/86, de 18 de abril, 37 del 
Reglamento de Servicios de las Corporaciones 
Locales, aprobado por Decreto de 17 de junio de 
1955, 
Atendido que la constitución del consorcio está 
legalmente amparada en la Ley 41/95, de 22 de 
diciembre, de Televisión Local por ondas terrestres, 
en cuyo art. 5 se establece que el servicio de 
Televisión Local por ondas terrestres será 
gestionado por los Municipios en cualquiera de las 
formas previstas en el art. 85.3 de la Ley 7/85, de 2 
de abril, estableciendo el art. 9 y siguientes de dicha 
norma la posibilidad de que la gestión afecte a 
varios municipios de una determinada demarcación, 
Visto que el proyecto de Estatutos establece que el 
referido consorcio gozará de personalidad jurídica 
propia, señalando igualmente los fines del mismo, el 
régimen de organización funcional y financiero y 
que los órganos de decisión están integrados por 
representantes de las entidades consorciadas, 
dándose cumplimiento a lo dispuesto en el art. 110  
del Texto Refundido 781/86, 
Vistos los arts. 22.2. b), 47, 3 de la Ley 7/85, de 2 de 
abril, reguladora de las Bases de Régimen Local, 
Visto el informe emitidos por Secretaría e 
Intervención Municipal, 
Al Pleno de la Corporación se propone la adopción 
del siguiente acuerdo: 
Primero,- Constituir el Consorcio para la gestión de 
la Televisión Digital Local junto con los 
Ayuntamientos de Castellón de la Plana, Vila-Real, 
Burriana, Onda, Almassora, Benicassim, Nules, 
Alcora, Torreblanca, Oropesa del Mar, Borriol y 
Cabanes,  
Segunda,- Aprobar inicialmente los Estatutos por los 
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presentar-se reclamacions i suggeriments que seran 
resolts per la corporació. Si no es produïren es 
consideraran definitivament aprovats.” 
Tercera,- Facultar al Sr. alcalde per a la firma dels 
documents i tràmits siguen necessaris per a 
l'efectivitat del present acord. 
Betxí, 25 d'octubre del 2006. Signat: Manuel Blasco 
Balaguer, alcalde-president” 
Després del debat es posa la proposta a dictamen que 
queda aprovat per quatre vots a favor (P.P.) i quatre 
abstencions (PSOE, E.U. i B.N.V). “ 
Després de la lectura s'obri debat i es produïxen les 
intervencions següents: 
Sr. Meneu: 
El Sr. Meneu, portaveu del BNV, anuncia que 
presentarà esmenes per a la modificació, ampliació i 
supressió d'alguns paràgrafs de la proposta. Explica 
que en són cinc, i considera que poden ser aprovades 
per tots. La primera esmena ho és al títol de la 
proposta. Creu que és equívoc, perquè   pareix que fa 
referència únicament a la ciutat de Castelló. No sap el 
que passarà quan es presente en altres municipis. 
Considera que el nom no és correcte i entén que el 
nom ha d'identificar a tots els municipis que 
participen en aquesta televisió. Proposa el següent: 
Consorci de Televisió Digital Pública Local de la 
Plana. La raó a banda d'allò que s'ha exposat és per a 
afegir la paraula pública, perquè aquesta és la seua 
naturalesa. La segona esmena consisteix a afegir al 
punt 4, que conté les funcions, la referent a la 
normalització lingüística, no sap el Sr. Meneu perquè 
s'han eliminat les  referències a la llengua pròpia en 
la proposta. Proposa: afegir els apartats: -  i) La 
protecció,  foment i normalització del  valencià, com 
a  llengua pròpia i oficial  i-  j)  suport a la indústria 
cultural de La Plana i el seu  desenvolupament dins 
del sector audiovisual. Amb açò vol previndre que 
aquesta televisió fomente i recolze manifestacions 
culturals pròpies de la Plana. Manifesta també el Sr. 
Meneu la seua disconformitat amb la part II de la 
proposta, dedicada al Règim Jurídic, on es regulen les 
figures del president i del vice-president del consorci, 
que recauran respectivament en el Sr. alcalde de 
l'Ajuntament de Castelló, o persona en qui delegue i 
el Sr. alcalde de l'Ajuntament d'Onda, o persona en 
qui delegue. Creu més adequat que aquests càrrecs 
puguen ser assumibles per persones d'altres 
municipis; perquè li sembla que es tracta d'un 
repartiment polític que no atén a criteris de 
representativitat municipal. Proposa la substitució del 
punt 14 pel següent: la presidència i vice-presidència 
seran triades pel Consell rector del Consorci d'entre 
els seus membres. Amb açò els Estatuts entén serien 
més democràtics i participatius, i atendrien millor al 
sector audiovisual de la comarca i a la llengua pròpia 

que habrá de regirse, disponiendo se sometan a 
información pública y audiencia de los interesados, 
publicando anuncio en el Boletín Oficial de la 
Provincia, al objeto de que  por plazo de treinta días 
puedan presentarse reclamaciones y sugerencias que 
serán resueltas por la Corporación. De no producirse 
se considerarán definitivamente aprobados.” 
Tercera,- Facultar al Sr. Alcalde para la firma de 
cuantos documentos y trámites sean necesarios para 
la efectividad del presente acuerdo. 
Betxí, 25 de octubre de 2006 Fdo. Manuel Blasco 
Balaguer Alcalde-Presidente” 
Tras el debate se pone la propuesta a dictamen que 
queda aprobado por cuatro votos a favor (P.P.) y 
cuatro abstenciones (PSOE, E.U. y B.N.). “ 
Tras la lectura se abre debate produciendose las 
siguientes intervenciones: 
Sr. Meneu: 
El Sr. Meneu, portavoz del BNV, anuncia que va a 
presentar enmiendas para la modificación, 
ampliación y supresión de algunos párrafos de la 
propuesta. Explica que son cinco, y considera que 
pueden ser aprobadas por todos. La primera 
enmienda lo es al título de la propuesta. Cree que es 
equívoco, pues   parece que hace referencia 
únicamente a la ciudad de Castellón. No sabe lo que 
va a pasar cuando se presente en otros municipios. 
Considera que el nombre no es correcto y entiende 
que el nombre ha de identificar a todos los 
municipios que participan en esta televisión. 
Propone el siguiente: Consorcio de Televisión 
Digital Pública Local de la Plana. La razón aparte 
de lo expuesto es para añadir la palabra pública, 
pues esta es su naturaleza. La segunda enmienda 
consiste en añadir al punto 4, que contiene las  
funciones, la referente a la normalización lingüística, 
no sabe el Sr. Meneu por que se han eliminado las  
referencias a la lengua propia en la propuesta. 
Propone: añadir los apartados: -  i) La protección,  
fomento y normalización del  valencià, como  lengua 
propia y oficial  y-  j)  apoyo a la industria cultural 
de La Plana y su  desarrollo dentro del sector 
audiovisal. Con esto quiere prevenir que esta 
televisión fomente y apoye manifestaciones 
culturales propias de la Plana. Manifiesta también el 
Sr. Meneu su disconformidad con la parte II de la 
propuesta, dedicada al Régimen Jurídico, donde se 
regulan las figuras del presidente y del 
vicepresidente del consorcio, que recaerán 
respectivamente en el Sr. Alcalde del Ayuntamiento 
de Castellón, o persona en quien delegue y el Sr. 
Alcalde del Ayuntamiento de Onda, o persona en 
quien delegue. Cree más adecuado que estos cargos 
puedan ser asumibles por personas de otros 
municipios; pues le parece más bien que se trata de 
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del territori. Finalment proposa la modificació de 
l'apartat b) del punt 15, concretament: “ el formaran 
un total de 26 regidors, seguint un criteri de 
representació proporcional, atenent a la 
representació de cada un dels  partits polítics en els 
respectius consistoris”. Aquestes són les 
modificacions que el  BNV, proposa per a l'aprovació 
per tots els grups polítics. 
Sr. Blasco: 
El Sr. alcalde contesta que aquesta d'acord amb la 
majoria dels aportacions efectuades, menys amb 
l'últim punt, ja que no poden aprovar un model 
d'Estatut per a tots els membres del consorci, per 
haver-hi altres municipis afectats. D'ací que es 
reserva el dret de  l'equip de govern a no acceptar-ho. 
Quant a les altres esmenes manifesta la seua 
conformitat amb aquestes i espera que el Sr. Meneu  
aprecie la reciprocitat de l'equip de govern. Comenta 
que la Sra. secretària li adverteix que cada esmena ha 
de votar-se per separat, llevat que es consensue un 
text, per la qual cosa aquesta aconsella un recessió de 
cinc minuts per a reflexionar sobre el tema.  
Sr. Nebot: 
El Sr. Nebot demana que es porte fins al final el 
procediment, ratificant el text inicial o aprovant les 
esmenes presentades, cas de ser factibles. Entén que 
l'últim punt de les esmenes presentades és tan vàlid, 
com les altres o el text inicial. Creu que si 
l'Ajuntament de Betxí aprova un acord, el Sr. alcalde 
com a representant, haurà de defendre-ho, tant si és la 
proposta inicial, com si ha sigut modificada; una altra 
cosa és que després el text aprovat per Betxí, siga o 
no aprovat pels altres membres del consorci. 
Sr. Blasco: 
El Sr. alcalde contesta que l'equip de govern 
recolzarà totes les esmenes presentades pel Sr. 
Meneu, en representació de BNV, excepte l'última i 
ell com a alcalde, defendrà el text aprovat on siga 
necessari, perquè les manifestacions  al·legades pel 
Sr. Meneu li pareixen vàlides, excepte l'última, 
respecte de la qual reitera els seus dubtes. Però 
aclareix que això serà si el regidor del BNV Sr. 
Meneu  vota a favor del text, a la qual cosa aquest 
assentix. Explica que entén que el text és millorable, 
d'ací les esmenes i informa que sap que en altres 
municipis s'estan presentant també  esmenes,  i diu 
que  tècnicament desconeix quina és la forma 
adequada  per a votar les esmenes. 
La Sra. secretària explica que el que no pot fer Betxí 
és aprovar un model d'estatuts diferent de la resta de 
municipis, arreplegant unes modificacions aprovades 
pel Ple, i que posteriorment, atés que no són 
autònoms haurien de proposar-se a  la resta de 
municipis, per a la seua aprovació per aquests. 
Sr. Nebot: 

un reparto político que no atiende a criterios de 
representatividad municipal. Propone la sustitución 
del punto 14 por el siguiente: la presidencia y 
vicepresidencia serán elegidas por el Consejo 
Rector del Consorcio de entre sus miembros. Con 
esto los Estatutos entiende serían más democráticos 
y participativos, y atenderían mejor al sector 
audiovisual de la comarca y a la lengua propia del 
territorio. Por último propone la modificación del 
apartado b) del punto 15, concretamente: “ lo 
formarán un total de 26 concejales, siguiendo un 
criterio de representación proporcional, atendiendo 
a la representación de cada uno de los  partidos 
políticos en los respectivos consistorios”. Estas son 
las modificaciones que el  BNV, propone para la 
aprobación por todos los grupos políticos. 
Sr. Blasco: 
El Sr. Alcalde contesta que esta de acuerdo con la 
mayoría de los aportaciones efectuadas, menos con 
el último punto, puesto que no pueden aprobar un 
modelo de Estatuto para todos los miembros del 
consorcio, por haber otros municipios afectados. De 
ahí que se reserva el derecho del  equipo de gobierno 
a no aceptarlo. En cuanto a las otras enmiendas 
manifiesta su conformidad a las mismas y espera 
que el Sr. Meneu  aprecie la reciprocidad del equipo 
de gobierno. Comenta que la Sra. Secretaria le 
advierte que cada enmienda ha de votarse por 
separado, salvo que se consensue un texto, por lo 
que esta aconseja un receso de cinco minutos para 
reflexionar sobre el tema.  
Sr. Nebot: 
El Sr. Nebot pide que se lleve hasta el fin el 
procedimiento, ratificando el texto inicial o 
aprobando las enmiendas presentadas, caso de ser 
factibles. Entiende que el último punto de las 
enmiendas presentadas es tan válido, como las otras 
o el texto inicial. Cree que si el Ayuntamiento de 
Betxí aprueba un acuerdo, el Sr. Alcalde como 
representante, deberá defenderlo, tanto si es la 
propuesta inicial, como si ha sido modificada; otra 
cosa es que después el texto aprobado por Betxí, sea 
o no aprobado por los otros miembros del consorcio.
Sr. Blasco: 
El Sr. Alcalde contesta que el equipo de gobierno 
apoyará todas las enmiendas presentadas por el Sr. 
Meneu, en representación de BNV, salvo la última y 
él como alcalde, defenderá el texto aprobado donde 
sea necesario, pues las manifestaciones  alegadas por 
el Sr. Meneu le parecen válidas, excepto la última, 
respecto de la que reitera sus dudas. Pero aclara que 
eso será si el concejal del BN. Sr. Meneu  vota a 
favor del texto, a lo que este asiente. Explicando que 
entiende que el texto es mejorable, de ahí las 
enmiendas e informa que sabe que en otros 
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El Sr. Nebot pensa que allò que correspon és votar en 
contra del model d'estatuts presentats, votar les  
esmenes presentades pel Sr. Meneu, i cas d'aprovar-
se, proposar i defendre el text on siga. Matisa que la 
seua intervenció no haguera anat en aquest sentit, 
però davant de les esmenes presentades pel Sr.  
Meneu, aquesta és la seua posició i més per trobar-se 
en el Ple i no en la comissió, que entén que és on han 
de formular-se aquestes qüestions. 
Abans de la intervenció del  Sr. Guillén, portaveu de 
l'EUPV, el Sr. alcalde anuncia que l'assumpte es 
deixarà sobre la taula. 
Sr. Guillén :  
El Sr. Guillén comenta que la seua intenció era 
abstindre's en la votació, precisament per no haver 
participat en l'elaboració de l'esborrany d'estatuts i 
recorda que davant de les preguntes que va efectuar 
en la comissió, el Sr. alcalde va reconéixer que 
moltes qüestions no estaven definides, i que es 
trobaven  pendents de desenvolupament.  Respecte de 
les esmenes presentades pel BNV,  les estima 
correctes, encara que  algunes hauran d'estudiar-se  
millor, per això creu que la millor opció seria la de 
deixar l'assumpte sobre la taula. 
Davant de les manifestacions dels regidors el Sr. 
alcalde retira l'assumpte a fi que els portaveus dels 
distints grups polítics puguen presentar els 
suggeriments que estimen oportunes i presentar-los a 
la resta dels ajuntaments per a la seua deliberació, 
prèviament a l'aprovació dels estatuts. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
113/2006 DETERMINACIÓ FESTES  LOCALS 
2007,- 
Per unanimitat dels assistents, queda aprovat el 
dictamen següent: 
A fi de complir al que disposa l'art. 46 del Reial 
Decret 2001/1983, de 28 de juliol, declarat vigent per 
la Disposició Derogatòria Única del Reial Decret 
1561/1995, de 21 de setembre (BOE del 26), sentida 
la proposta de l'Alcaldia, al Ple de la corporació es 
proposa la designació dels següents dies de festa, 
amb caràcter local, retribuït i no recuperable l'any 
2.007: 
- Dia  17 de gener, Sant Antoni. 

municipios se están presentando también  
enmiendas,  y dice que  técnicamente desconoce 
cual es la forma adecuada  para votar las enmiendas. 
La Sra. Secretaria explica que lo que no puede hacer 
Betxí es aprobar un modelo de estatutos diferente al 
resto de municipios, recogiendo unas modificaciones 
aprobadas por el Pleno, y que posteriormente, dado 
que no son autónomos deberían proponerse al  resto 
de municipios, para su aprobación por estos. 
Sr. Nebot: 
El Sr. Nebot piensa que lo procedente es votar en 
contra del modelo de estatutos presentados, votar las  
enmiendas presentadas por el Sr. Meneu, y caso de 
aprobarse, proponer y defender dicho texto donde 
sea. Matiza que su intervención no hubiera ido en 
este sentido, pero ante las enmiendas presentadas 
por el Sr. Meneu, esta es su posición y más por 
encontrarse en el Pleno y no en la comisión, que 
entiende que es donde han de formularse estas 
cuestiones. 
Antes de la intervención del  Sr. Guillén, portavoz 
del EUPV, el Sr. Alcalde anuncia que el asunto va a 
dejarse sobre la mesa. 
Sr. Guillén :  
El Sr. Guillén comenta que su intención era 
abstenerse en la votación, precisamente por no haber 
participado en la elaboración del borrador de 
estatutos y recuerda que ante las preguntas que 
efectuó en la comisión, el Sr. Alcalde reconoció que 
muchas cuestiones no estaban definidas, 
encontrándose  pendientes de desarrollo.  Respecto 
de las enmiendas presentadas por el BN,  las estima 
correctas, aunque  algunas deberán  estudiarse 
mejor, por ello cree que la mejor opción sería la de 
dejar el asunto sobre la mesa. 
Ante las manifestaciones de los concejales el Sr. 
Alcalde retira el asunto con el fin de que los 
portavoces de los distintos grupos políticos puedan 
presentar las sugerencias que estimen oportunas y 
presentarlas al resto de los Ayuntamientos para su 
deliberación, previamente a la aprobación de los 
Estatutos. 
113/2006 DETERMINACIÓN FIESTAS  
LOCALES 2007,- 
Por unanimidad de los asistentes, queda aprobado el 
siguiente dictamen: 
Con objeto de dar cumplimiento a lo dispuesto en el 
art. 46 del Real Decreto 2001/1983, de 28 de julio, 
declarado vigente por la Disposición derogatoria 
única del Real Decreto 1561/1995, de 21 de 
septiembre (BOE del 26), oída la propuesta de la 
Alcaldía, al Pleno de la Corporación se propone la 
designación de los siguientes días de fiesta, con 
carácter local, retribuido y no recuperable en el año 
2.007: 



  
 

 Ple de l’Ajuntament de Betxí 
 
 
Núm. 10/2006 9 de novembre de 2006 / 9 de noviembre de 2006 23  
 
- Dia 17 de setembre, festivitat del Santíssim Crist 

de la Pietat. 
 
114/2006,- AUTORITZACIÓ SEGONA 
ACTIVITAT, SR. MARTÍ,- 
Per unanimitat dels assistents, queda aprovat el 
dictamen emés per la Comissió de Governació i 
Hisenda que es transcriu:  
“Pel Sr. Manuel Martí Puig, personal laboral d'aquest 
Ajuntament, Professor d'Educació Permanent 
d'Adults de Betxí, es presenta sol·licitud núm. 2998, 
de data 15 de setembre del 2006, mitjançant la que 
sol·licita  autorització de compatibilitat  laboral  per a 
prestar els seus serveis com a professor associat en 
l'Àrea  de Teoria i Història  en el Departament 
d'Educació de la Universitat Jaume I de Castelló.  
Vist que el Sr. Manuel Martí Puig, presenta escrit 
amb data 3 d'octubre del 2006, expedit per la 
Universitat Jaume I, en què fa constar l'horari que 
prestarà com a professor  durant el primer i segon 
semestre. 
Vist l'informe de data 3 d'octubre del 2006, emés per 
la Regidora Delegada d'Educació de l'Ajuntament de 
Betxí, en què informa sobre l'horari que realitza el Sr. 
Manuel Martí Puig, com a professor  en el Centre 
Públic Municipal de Formació de Personal Adultes 
de Betxí.  
Atés que és aplicable a tal situació la llei 53/84, de 26 
de desembre d'Incompatibilitats del Personal al 
Servei de les Administracions Públiques, per tractar-
se de personal al servei de les corporacions locals, en 
aquest cas, Ajuntament de Betxí (art. 2 d’aquesta 
Llei). 
Atés que el criteri general de la Llei 53/1984, de 26 
de desembre, art. 1, és la incompatibilitat d'exercici 
d'un segon lloc en l'Administració per al personal 
inclòs en l'àmbit de la seua aplicació. 
Atés que, no obstant això, l'art. 4 de l'esmentada 
norma estableix que podrà autoritzar-se la 
compatibilitat, complides les restants exigències 
d'aquesta Llei, per a l'exercici d'un lloc de treball en 
l'esfera docent com a Professor Universitari associat 
en règim de dedicació no superior a la de temps  
parcial i amb duració determinada. 
Atés l'escrit del Cap de  l'Àrea de Teoria i Història 
d'Educació de la Universitat Jaume I,  de data 3 
d'octubre del 2006, l'exercici de la segona activitat no 
suposa modificació de jornada de treball i horari dels 
dos llocs . 
Es proposa al Ple de l'Ajuntament  l'adopció de 
l'acord següent: 
Primer,- Autoritzar al senyor Manuel Martí Puig, 
personal laboral d'aquesta corporació, Professor de 
EGB del  Centre Públic Municipal de Formació de 
Persones Adultes de Betxí, per a l'exercici de la 

- Día  17 de enero, San Antonio. 
- Día 17 de septiembre, festividad del Santísimo 

Cristo de la Piedad. 
114/2006,- AUTORIZACIÓN SEGUNDA 
ACTIVIDAD, SR. MARTÍ,- 
Por unanimidad de los asistentes, queda aprobado el 
dictamen emitido por la Comisión de Gobernación y 
Hacienda que se trascribe:  
“Por el Sr. Manuel Martí Puig, personal laboral de 
este Ayuntamiento, Profesor de Educación 
Permanente de Adultos de Betxí, se presenta 
solicitud núm. 2998, de fecha 15 de septiembre de 
2006, mediante la que solicita  autorización de 
compatibilidad  laboral  para prestar sus servicios 
como profesor asociado en el  Área de Teoría e 
Historia  en el Departamento de Educación de la 
Universidad Jaume I de Castellón.  
Visto que D. Manuel Martí Puig, presenta escrito del 
fecha 3 de octubre de 2006, expedido por la 
Universidad Jaume I, haciendo constar el horario 
que prestará como profesor  durante el primer y 
segundo semestre. 
Visto el informe de fecha 3 de octubre de 2006, 
emitido por la Concejala Delegada de Educación del 
Ayuntamiento de Betxí, informando sobre el horario 
que realiza D. Manuel Martí Puig, como profesor  en 
el Centro Público Municipal de Formación de 
Personal Adultas de Betxí.  
Considerando que es aplicable a tal situación la ley 
53/84, de 26 de diciembre de Incompatibilidades del 
Personal al Servicio de las Administraciones 
Públicas, por tratarse de personal al servicio de las 
Corporaciones Locales, en este caso, Ayuntamiento 
de Betxí (art. 2 de dicha Ley). 
Considerando que el criterio general de la Ley 
53/1984, de 26 de diciembre, art. 1, es la 
incompatibilidad de desempeño de un segundo 
puesto en la Administración para el personal 
incluido en el ámbito de su aplicación. 
Considerando que, no obstante lo dicho, el art. 4 de 
la citada norma establece que podrá autorizarse la 
compatibilidad, cumplida las restantes exigencias de 
esta Ley, para el desempeño de un puesto de trabajo 
en la esfera docente como Profesor Universitario 
asociado en régimen de dedicación no superior a la 
de tiempo  parcial y con duración determinada. 
Considerando el escrito del Jefe del  Área de Teoría 
e Historia de Educación de la Universidad Jaime I,  
de fecha 3 de octubre de 2006, el ejercicio de la 
segunda actividad no supone modificación de 
jornada de trabajo y horario de los dos puestos . 
Se propone al Ayuntamiento Pleno  la adopción del 
siguiente acuerdo: 
Primero,- Autorizar a Don Manuel Martí Puig, 
personal laboral de esta Corporación, Profesor de 
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segona activitat de professor associat en l'àrea Teoria 
i Història en el departament d'Educació de la  
Universitat Jaume I de Castelló, per al curs 2006/07, 
amb el següent horari: 
Primer i segon semestre: 
Dimarts: de 10.00 h a 13 .00 hores. 
Dimecres: de 10.00 h a 12.00 hores. 
Dijous: de 10.00 h a 13.00 hores. 
Segon,- L'autorització es concedeix conforme a les 
condicions establides en la Llei 53/84, de 26 de 
desembre d'Incompatibilitats del Personal al Servei 
de les Administracions Públiques i l'exercici de la 
segona activitat no ha de suposar modificació de 
jornada de treball i horari dels dos llocs, queda així 
l'autorització condicionada al seu estricte compliment 
en ambdós. 
Betxí, 3 d'octubre del 2006” 
 
 
115/2006,- MODIFICACIÓ COMPOSICIÓ 
CONSELL ESCOLAR MUNICIPAL 
Per unanimitat dels assistents, queda aprovat el 
dictamen emés per la Comissió de Governació i 
Hisenda que es transcriu: 
“Vist l'escrit de data 10 de juliol del 2006 i núm. 
Registre d'entrada 2351, presentat per l'AMPA del 
Col·legi Públic Cervantes-J. Dualde de Betxí, en què 
es comunica la designació dels nous membres 
representants de l'Associació en el Consell Escolar 
Municipal, a favor de: 
- Mª José Caro Aragonés, com a titular i com a 

suplent a  Esmeralda Marín Montero. 
- Estefanía Meneu Ibáñez, com a titular i com a 

suplent a Miguel A. Blázquez Fernández. 
Vist que el Ple de l'Ajuntament de Betxí, en sessió 
celebrada el 2 de febrer del 2006, va aprovar la 
proclamació de candidats designats per a la 
constitució del nou Consell Escolar Municipal. 
Per la present, es proposa al Ple de la corporació: 
Proclamar  membres  del Consell Escolar Municipal 
de Betxí,  en representació de l'AMPA del Col·legi 
Públic Cervantes-J. Dualde de Betxí, a Mª José Caro 
Aragonés, com titular i com a suplent a Esmeralda 
Marín Montero i a Estefanía Meneu Ibáñez, com a 
titular i com a suplent a Miguel A. Blázquez 
Fernández. 
Betxí, 3 d'octubre del 2006.” 
 
116/2006,- APROVACIÓ COMPTE 
LIQUIDACIÓ PROJECTE DE 
REPARCEL·LACIÓ PAI CANYARET II,- 
Per set vots a favor (P.P.) i cinc abstencions (PSOE, 
E.U. i B.N.V) queda aprovat el dictamen emés per la 
Comissió d'Hisenda i Governació que, transcrit, diu: 
“Per quatre vots a favor (P.P.) i quatre abstencions 

EGB del  Centro Público Municipal de Formación 
de Personas Adultas de Betxí, para el ejercicio de la 
segunda actividad de Profesor Asociado en el área 
Teoría e Historia en el departamento de Educación 
de la  Universitat Jaume I de Castellón, para el curso 
2006/07, con el siguiente horario: 
Primer y segundo semestre: 
Martes: de 10.00 h a 13 .00 horas. 
Miércoles: de 10.00 h a 12.00 horas. 
Jueves: de 10.00 h a 13.00 horas. 
Segundo,- La autorización se concede conforme a 
las condiciones establecidas en la Ley 53/84, de 26 
de diciembre de Incompatibilidades del Personal al 
Servicio de las Administraciones Públicas y el 
ejercicio de la segunda actividad no debe suponer 
modificación de jornada de trabajo y horario de los 
dos puestos, quedando la autorización condicionada 
a su estricto cumplimiento en ambos. 
Betxí, a 3 de octubre de 2006” 
115/2006,- MODIFICACIÓN COMPOSICIÓN 
CONSEJO ESCOLAR MUNICIPAL 
Por unanimidad de los asistentes, queda aprobado el 
dictamen emitido por la Comisión de Gobernación y 
Hacienda que se trascribe: 
“Visto el escrito de fecha 10 de julio de 2006 y núm. 
Registro de entrada 2351, presentado por el AMPA 
del Colegio Público Cervantes-J. Dualde de Betxí, 
comunicando la designación de los nuevos 
miembros representantes de la Asociación en el 
Consejo Escolar Municipal, a favor de: 
- Mª José Caro Aragonés, como titular y como 

suplente a  Esmeralda Marín Montero. 
- Estefanía Meneu Ibáñez, como titular y como 

suplente a Miguel A. Blázquez Fernández. 
Resultando que el Pleno del Ayuntamiento de Betxí, 
en sesión celebrada el 2 de febrero de 2006, aprobó 
la proclamación de candidatos designados para la 
constitución del nuevo Consejo Escolar Municipal. 
Por la presente, se propone al Pleno de la 
Corporación: 
Proclamar miembros del Consejo Escolar Municipal 
de Betxí,  en representación del AMPA del Colegio 
Público Cervantes-J. Dualde de Betxí, a Mª José 
Caro Aragonés, como titular y como suplente a 
Esmeralda Marín Montero y a Estefanía Meneu 
Ibáñez, como titular y como suplente a Miguel A. 
Blázquez Fernández. 
En Betxí, a 3 de octubre de 2006.” 
116/2006,- APROBACIÓN CUENTA 
LIQUIDACIÓN PROYECTO DE 
REPARCELACION PAI CANYARET II,- 
Por siete votos a favor (P.P.) y cinco abstenciones 
(PSOE, E.U. y B.N.) queda aprobado el dictamen 
emitido por la Comisión de Hacienda y Gobernación 
que, trascrito, dice: 
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(PSOE, E.U. i B.N.V) queda dictaminada 
favorablement la següent proposta de l'Alcaldia: 
“Vist que per l'Ajuntament de Betxí amb data 21 de 
juliol del 2006 s'ha sotmés a informació pública en el 
Diari Oficial de la Generalitat Valenciana pel termini 
de 20 dies, l'aprovació del compte de liquidació 
definitiva del projecte de reparcel·lació del Programa 
d'Actuació Integrada denominat “Canyaret UE-2”. 
Vist que durant el període d'exposició pública no 
s'han formulat al·legacions algunes a l'expedient 
d'aprovació del compte de liquidació definitiva del 
projecte de reparcel·lació del Programa d'Actuació 
Integrada denominat “Canyaret UE-2”. 
Atés que s'ha tramitat segons el que disposa la 
disposició transitòria tercera del Reglament 
d'Ordenació i Gestió Territorial i Urbanística 67/2006 
i els articles 128 i 129 del Reglament de Gestió 
Urbanística 3288/1978 i l'art. 69 en relació amb l'art. 
46 de la Llei Reguladora de l'Activitat Urbanística 
6/1994 de 15 de novembre, de la Generalitat 
Valenciana, aquesta Alcaldia proposa l'adopció de 
l'acord següent: 
PRIMER.- Aprovar definitivament el compte de 
liquidació definitiva del projecte de reparcel·lació del 
Programa d'Actuació Integrada denominat “Canyaret 
UE-2”. 
SEGON.- Notificar el present acord als interessats 
fent-se constar que contra aquesta, que posa fi a la via 
administrativa, podrà interposar recurs contenciós 
administratiu davant del Jutjat Contenciós 
Administratiu de Castelló, en el termini de dos mesos 
a comptar des de l'endemà a aquell en què reba la 
notificació. Tot això segons disposen els articles 8 i 
46 de la Llei 29/1998, de 13 de juliol, Reguladora de 
la Jurisdicció Contenciosa Administrativa. No 
obstant això, l'interessat podrà exercitar qualsevol 
altre recurs o acció que estimen procedent. 
TERCER.- Remetre el mateix al Registre de la 
Propietat, per a la inscripció en el Registre del 
compte de liquidació definitiu del projecte de 
reparcel·lació Canyaret UE-2, de conformitat amb el 
que preveu l'art.69.1 últim paràgraf de la LRAU 6/94, 
de 15 de novembre. 
QUART.- Publique's l'acord aprovatori en el butlletí 
oficial de la província 
Betxí, 5 d'octubre del 2006. Signat: Manuel Blasco 
Balaguer ALCALDE-PRESIDENT” 
 
 
 
 
 
117/2006 CONVENI AMB DIPUTACIÓ I 
ASSOCIACIÓ DEL DANY CEREBRAL 
SOBREVINGUT: 

“Por cuatro votos a favor (P.P.) y cuatro 
abstenciones (PSOE, E.U. y B.N.) queda 
dictaminada favorablemente la siguiente propuesta 
de la Alcaldía: 
“Visto que por el Ayuntamiento de Betxí con fecha 
21 de julio de 2006 se ha sometido a información 
pública en el Diario Oficial de la Generalitat 
Valenciana por el plazo de 20 días, la aprobación de 
la Cuenta de Liquidación Definitiva del Proyecto de 
Reparcelación del Programa de Actuación Integrada 
denominado “Canyaret UE-2”. 
Visto que durante el periodo de exposición pública 
no se han formulado alegaciones algunas al 
expediente de aprobación de la Cuenta de 
Liquidación Definitiva del Proyecto de 
Reparcelación del Programa de Actuación Integrada 
denominado “Canyaret UE-2”. 
Considerando que se ha tramitado a tenor de lo 
dispuesto en la disposición transitoria tercera del 
Reglamento de Ordenación y Gestión Territorial y 
Urbanística 67/2006 y los artículos 128 y 129 del 
Reglamento de Gestión Urbanística 3288/1978 y el 
art. 69 en relación con el art. 46 de la Ley 
Reguladora de la Actividad Urbanística 6/1994 de 
15 de noviembre, de la Generalitat Valenciana, esta 
Alcaldía propone la adopción del siguiente acuerdo: 
PRIMERO.-Aprobar definitivamente la Cuenta de 
Liquidación Definitiva del Proyecto de 
Reparcelación del Programa de Actuación Integrada 
denominado “Canyaret UE-2”. 
SEGUNDO.- Notificar el presente acuerdo a los 
interesados haciéndose constar que contra la misma 
que pone fin a la vía administrativa, podrá 
interponer recurso contencioso-administrativo ante 
el Juzgado Contencioso-Administrativo de 
Castellón, en el plazo de dos meses a contar desde el 
día siguiente a aquel en que reciba la notificación. 
Todo ello según disponen los artículos 8 y 46 de la 
Ley 29/1998, de 13 de julio, Reguladora de la 
Jurisdicción Contencioso-Administrativa. No 
obstante, el interesado podrá ejercitar cualquier otro 
recurso o acción que estimen procedente. 
TERCERO.- Remitir el mismo al Registro de la 
Propiedad, a los efectos de la inscripción en dicho 
Registro de la Cuenta de Liquidación Definitiva del 
Proyecto de Reparcelación Canyaret UE-2, de 
conformidad con lo previsto en el art.69.1 último 
párrafo de la LRAU 6/94, de 15 de noviembre. 
CUARTO.- Publíquese el acuerdo aprobatorio en el 
Boletín Oficial de la Provincia 
Betxí, a 5 de octubre de 2006. Fdo: Manuel Blasco 
Balaguer ALCALDE-PRESIDENTE” 
117/2006 CONVENIO CON DIPUTACIÓN Y 
ASOCIACIÓN DEL DAÑO CEREBRAL 
SOBREVENIDO: 
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Per unanimitat dels assistents queda aprovada la 
proposta de l'Alcaldia, que ha sigut dictaminada 
favorablement per la Comissió Informativa 
d'Assumptes Socials, Sanitat i Medi Ambient i que es 
transcriu: 
Vista la proposta de conveni de col·laboració entre la 
Diputació Provincial de Castelló, uns quants 
municipis, entre els quals es troba el de Betxí i 
l'Associació de Dany Cerebral Sobrevingut 
“ATENEU”, per a la prestació  del servei de transport 
adaptat de minusvàlids. 
Aquesta Alcaldia proposa l'adopció  de l'acord 
següent: 
1r.- Adherir-se a l'esmentat conveni de col·laboració 
interinstitucional per al manteniment del transport  
adaptat  prestat  per l'Associació . 
2n.- Aportar una subvenció  per al manteniment de 
l'esmentat servei  per un import d'1.312 euros (mil 
tres-cents dotze euros), corresponent al transport de 
dos usuaris, veïns de Betxí. 
3r.- Facultar a l’alcalde, el Sr. Manuel Blasco 
Balaguer, per a la firma de tots els documents que 
siguen necessaris per a l'execució del  present acord. 
Betxí, 2 de novembre del 2006. Signat: Manuel  
Blasco Balaguer. Alcalde-President 
118/2006 MOCIÓ EUPV,- 
Pel Sr. Guillén, portaveu d'EUPV, es dóna lectura a 
la moció dictaminada en el seu dia per la Comissió 
d'Hisenda i Governació, si bé comunica que ha 
introduït algunes modificacions en l'exposició de 
motius, a fi que possibilitar la seua aprovació per tots 
els grups polítics: 
EXPOSICIÓ DE MOTIUS: 
Les comarques de Castelló estan travessades per 
l'autopista AP-7, que transcorre per molts dels 
termes municipals dels pobles del Baix Maestrat, 
Plana Alta i Baixa. 
Aquesta es va fer amb capital privat, però va tindre 
un gran impacte en la població, en ocupar molts 
terrenys, tots de gent senzilla, fent desaparéixer 
conreus, dividint finques, sent aquest l'alt preu que la 
població va tindre que  pagar una obra necessària 
com aquesta. 
La gent de les comarques de Castelló hem estat 
pagant durant tots aquests anys unes tarifes molt 
altes a l'empresa concessionària, que ni de lluny s'ha 
correspost amb la qualitat del servei ofertat. 
Fa mes de quinzes anys que des d'Esquerra Unida 
s'està demanant l'alliberament d'aquesta via. Vam 
participar molt activament en la “Coordinadora del 
País València A-7, sense peatge”, (que va tallar 
aleshores l’A-7, en tres punts a l'hora en Castelló, 
València i Alacant fa uns dotzes anys). L'any 2005 
acabava la concessió a Aumar de l'explotació de 
l'AP-7 i havia de passar a titularitat pública i per 

Por unanimidad de los asistentes queda aprobado la 
propuesta de la Alcaldía, que ha sido dictaminada 
favorablemente por la Comisión Informativa de 
Asuntos Sociales, Sanidad y Medio Ambiente y que 
se trascribe: 
Vista la propuesta de convenio de colaboración entre 
la Diputación Provincial de Castellón, varios 
municipios, entre los que se encuentra el de Betxí y 
la Asociación de Daño Cerebral Sobrevenido 
“ATENEO”, para la prestación  del servicio de 
transporte adaptado de minusválidos. 
Esta Alcaldía propone la  adopción del siguiente 
acuerdo: 
1º.- Adherirse al citado convenio de colaboración 
interinstitucional para el mantenimiento del 
transporte  adaptado  prestado  por la Asociación . 
2º.- Aportar una subvención  para el mantenimiento 
del citado servicio  por un importe de 1.312 euros 
(mil trescientos doce euros), correspondiente al 
transporte de dos usuarios, vecinos de Betxí. 
3º.- Facultar al Sr. Alcalde, D. Manuel Blasco 
Balaguer, para la firma de cuantos documentos sean 
necesarios para la ejecución del  presente acuerdo. 
Betxí, 2 de noviembre de 2006. Fdo: Manuel  Blasco 
Balaguer. Alcalde-Presidente 
118/2006 MOCIÓN EUPV,- 
Por el Sr. Guillén, portavoz de EUPV, se da lectura 
a la moción dictaminada en su día por la Comisión 
de Hacienda y Gobernación, si bien comunica que 
ha introducido algunas modificaciones en la 
exposición de motivos, con el fin de que posibilitar 
su aprobación por todos los grupos políticos: 
EXPOSICIÓ DE MOTIUS: 
Les comarques de Castelló estan travessades per 
l’autopista AP-7, que transcorre per molts dels 
termes municipals dels pobles del Baix Maestrat, 
Plana Alta i Baixa. 
Aquesta es va fer amb capital privat, però va tindre 
un gran impacte en la població, en ocupar molts 
terrenys, tots de gent senzilla, fent desaparèixer 
conreus, dividint finques, sent aquest l’alt preu que 
la població va tindre que  pagar una obra 
necessària com aquesta. 
La gent de les comarques de Castelló hem estat 
pagant durant tots aquest anys unes tarifes molt 
altes a l’empresa concessionària, que ni de lluny 
s’ha correspost amb la qualitat del servei ofertat. 
Fa més de quinze anys que des d’Esquerra Unida 
s’està demanant l’alliberament d’aquesta via. Vam 
participar molt activament en la “Coordinadora del 
País Valencia A-7, sense peatge”, (que va tallar 
aleshores l’A-7, en tres punts a l’hora en Castelló, 
Valencia i Alacant fa uns dotze anys). L’any 2005 
acabava la concessió a Aumar de l’explotació de 
l’AP-7 i havia de passar a titularitat pública i per 
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tant, ser gratuïta. No obstant això i sense cap lògica, 
l'anterior Govern Central va aprovar allargar la 
concessió fins al 2019. Amb el canvi de Govern 
d'Esquerra Unida ha presentat diverses esmenes als 
pressupostos generals per incloure una partida per 
tal alliberar l'AP-7. Aquestes esmenes no s'han 
acceptat i per contra hom preconitza el desdoblament 
de la N-340. 
Per tot això, aquest grup presenta la següent 
proposta d'acord: 
1.- l'Ajuntament en ple de Betxí, insta al Ministeri de 
Foment, i al Consell de la Generalitat, perquè 
s'inicien, a la major brevetat possible, els estudis 
jurídics i econòmics necessaris per abordar la 
recuperació de la titularitat de l'AP-7 en el 2006, 
transformant tot el tram que transcorre des de 
Vinaròs a Almenara en gratuït durant tot l'any, i per 
sempre. 
Betxí, 30 d' octubre del 2006. 
Després de la lectura s'obri debat i es produïxen les 
intervencions següents: 
Sr. Guillén: 
El Sr. Guillén exposa que l'acord proposat es justifica 
per si mateix: que l'AP-7 siga gratuïta i per sempre. 
Demana que es realitzen totes les gestions perquè la 
gratuïtat siga una realitat i que açò arribe  ja. 
Sr. Meneu: 
El Sr. Meneu diu que votarà a favor de la proposta. 
Explica que l'autopista es va construir sobre l'any 
1976, i tal vegada en el seu moment estiguera 
justificat el peatge, perquè era la forma en què es feia 
llavors, mitjançant la iniciativa privada; 
posteriorment va ser la iniciativa pública la que va 
començar a construir autovies, algunes de les quals 
eren gratuïtes. Recorda que el BNV, ha presentat 
durant les  últimes legislatures tres mocions respecte 
d'això: en els anys 1995, 1998 i 2000, una per 
legislatura, defenent postures semblants a la moció 
que hui es presenta. La raó d'això és la discriminació 
que entén pateixen els valencians, respecte d'altres 
parts de l'Estat en què gaudeixen d'autovies gratuïtes. 
Suposa també un greuge comparatiu per als 
comerciants i industrials valencians, perquè els resta 
competitivitat respecte d'altres. No entén que una 
vegada finalitzat al termini inicial de trenta anys des 
de la concessió de l'autopista es prorrogue per quinze 
anys més, injustificadament, per a ell. Per això 
recolzara la moció de  l'EUPV, i encara que en 
l'actualitat el clima pareix més favorable tem que una 
vegada més tot quede en “paper mullat”.  
Sr. Nebot:  
El Sr. Nebot, manifesta que el grup socialista també 
recolzarà la moció. Comenta que l'any 2005, 
finalitzava la concessió de l'autopista i el més lògic 
haguera sigut que l'Estat assumira les competències i 

tant, ser gratuïta. No obstant, això i sense cap 
lògica, d’anterior Govern Central va aprovar 
allargar la concessió fins al 2019. Amb el canvi de 
Govern d’Esquerra Unida ha presentat diverses 
esmenes als pressuposts generals per incloure una 
partida per tal alliberar l’AP-7. Aquestes esmenes 
no s’han acceptat i per contra hom preconitza el 
desdoblament de la N-340. 
Per tot això, aquest Grup presenta la següent 
proposta d’acord: 
1.- L’Ajuntament en ple de Betxí, insta al Ministeri 
de Foment, i al Consell de la Generalitat, perquè 
s’inicien a la major brevetat possible, els estudis 
jurídics i econòmics necessaris per abordar la 
recuperació de la titularitat de la AP-7 en el 2006, 
transformant tot el tram que transcorre des de 
Vinaròs a Almenara en gratuït durant tot l’any, i per 
sempre. 
Betxí, a 30 d’ octubre de 2006. 
Tras la lectura se abre debate produciéndose las 
siguientes intervenciones: 
Sr. Guillén: 
El Sr. Guillén expone que el acuerdo propuesto se 
justifica por sí mismo: que la AP-7 sea gratuita y 
para siempre. Pide que se realicen todas las 
gestiones para que la gratuidad sea una realidad y 
que esto llegue  ya. 
Sr. Meneu: 
El Sr. Meneu dice que va a votar a favor de la 
propuesta. Explica que la autopista se construyó 
sobre el año 1976, y tal vez en su momento estuviera 
justificado el peaje, pues era la forma en que se 
hacía entonces, mediante la iniciativa privada; 
posteriormente fue la iniciativa pública la que 
empezó a construir autovías, algunas de las cuales 
eran gratuitas. Recuerda que el BNV, ha presentado 
durante las  ultimas legislaturas tres mociones al 
respecto: en los años 1995, 1998 y 2000, una por 
legislatura, defendiendo posturas semejantes a la 
moción que hoy se presenta. La razón de ello es la 
discriminación que entiende sufren los valencianos, 
respecto de otras partes del Estado en que disfrutan 
de autovías gratuitas. Supone también un agravio 
comparativo para los comerciantes e industriales 
valencianos, pues les resta competitividad respecto 
de otros. No entiende que una vez finalizado al plazo 
inicial de treinta años desde la concesión de la 
autopista se prorrogue por quince años más, 
injustificadamente, para él. Por eso apoyara la 
moción del  EUPV, y aunque en la actualidad el 
clima parece más favorable teme que una vez más 
todo quede en “papel mojado”.  
Sr. Nebot:  
El Sr. Nebot, manifiesta que el grupo socialista 
también apoyará la moción. Comenta que el año 
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titularitat de la via, sense cap cost addicional. Ara, es 
demana no sols no renovar la concessió, sinó 
rescatar-la amb un import econòmic considerable. 
Creu que ara l'esforç és doble, perquè entén que  la 
renovació es pactaria a canvi de determinats 
avantatges. El rescat de la concessió suposa un  
import major, perquè l'empresa concessionària 
comptarà segurament amb els diners que deixarà 
d'ingressar  en el cas d'executar-se la moció. No sap 
si el govern central, en mans dels socialistes, 
executarà  la proposta i assumirà el cost o respectarà 
la pròrroga pactada, utilitzant l'autovia de la Plana 
com a via per a descongestionar el trànsit. En tot cas, 
el grup socialista local estima que la concessió ha de 
rescatar-se en el termini més breu possible perquè es 
pot viatjar per autopista  gratuïtament en el tram de la 
província de Castelló, encara reconeixent els 
problemes que derivaran que una via ràpida 
assumisca la funció d'eix comarcal. A pesar d'açò, 
que és una qüestió, que si és el cas hauran de resoldre 
els tècnics reitera el suport del seu grup a la moció 
d'EUPV. 
Sr. Farinós: 
El Sr. Farinós, portaveu del PP, manifesta que l'equip 
de govern recolzarà la moció, per ser una qüestió de 
lògica. Considera que ja fa molt de temps que els 
ciutadans de la Comunitat estan pagant l'autopista, 
d'ací el seu suport. Quant al tema de la utilització de 
l'autovia, considera que el  desdoblament de la 
Nacional –340,  serà de gran importància en general i 
sobretot per a la província de Castelló, igual que 
l'ampliació de l'autovia de la Plana. Considera que 
totes aquestes vies donaran molt de valor a la 
província i comenta que està d'acord amb les paraules 
del Sr. Meneu, quan diu que els ciutadans de la 
Comunitat han estat discriminats durant molt de 
temps. Entén que no estaria de més recordar que fins 
que en la Conselleria i Diputació Provincial no ha 
estat el PP, en la província de Castelló no ha hagut ni 
un quilòmetre d'autovia. Es felicita que almenys 
hagen arribat i comenta que el govern central sempre 
ha tingut discriminada en aquests i altres temes a la 
Comunitat Valenciana. Creu que  totes les vies 
al·ludides seran de gran importància en un futur i de 
cara al creixement de la província. 
Sr. Nebot:  
El Sr. Nebot manifesta que els socialistes s'han sentit 
al·ludits en l'exposició del Sr. Farinós; creia que ja 
que tots estaven conformes, el consens seria el clima 
de les  intervencions. Diu que per això han sigut 
prudents en les manifestacions, però vol efectuar una 
sèrie de puntualitzacions: critica que en algunes 
ocasions amb la primera pedra es considera 
executada una obra, altres vegades perquè tinga 
aquesta consideració ha d'estar pressupostada i altres 

2005, finalizaba la concesión de la autopista y lo 
lógico hubiera sido que el Estado asumiera las 
competencias y titularidad de la vía, sin coste 
adicional alguno. Ahora, se pide no solo no renovar 
la concesión, sino rescatarla con un importe 
económico considerable. Cree que ahora el esfuerzo 
es doble, pues entiende que  la renovación se 
pactaría a cambio de determinadas ventajas. El 
rescate de la concesión supone un  importe mayor, 
pues la empresa concesionaria contará seguramente 
con el dinero que dejará de  ingresar en el caso de 
ejecutarse la moción. No sabe si el gobierno central, 
en manos de los socialistas, va a  ejecutar la 
propuesta y asumir el coste o va a respetar la 
prórroga pactada, utilizando la Autovía de la Plana 
como vía para descongestionar el tráfico. En todo 
caso, el grupo socialista local estima que la 
concesión ha de rescatarse en el plazo más breve 
posible para que se puede viajar por autopista  
gratuitamente en el tramo de la provincia de 
Castellón, aún reconociendo los problemas que 
derivarán de que una vía rápida asuma la función de 
eje comarcal. Pese a esto, que es una cuestión, que 
en su caso deberá resolver los técnicos reitera el 
apoyo de su grupo a la moción de EUPV. 
Sr. Farinós: 
El Sr. Farinós, portavoz del PP, manifiesta que el 
equipo de gobierno va a apoyar la moción, por ser 
una cuestión de lógica. Considera que ya hace 
mucho tiempo que los ciudadanos de la Comunidad 
están pagando la autopista, de ahí su apoyo. En 
cuanto al tema de la utilización de la autovía, 
considera que el  desdoblamiento de la Nacional –
340,  será de gran importancia en general y sobre 
todo para la provincia de Castellón, al igual que la 
ampliación de la Autovía de la Plana. Considera que 
todas estas vías van a dar mucho valor a la provincia 
y comenta que está de acuerdo con las palabras del 
Sr. Meneu, cuando dice que los ciudadanos de la 
Comunidad han estado discriminados durante 
mucho tiempo. Entiende que no estaría de más 
recordar que hasta que en la Consellería y 
Diputación Provincial no ha estado el PP, en la 
provincia de Castellón no ha habido ni un kilómetro 
de autovía. Se felicita de que al menos hayan llegado 
y comenta que el gobierno central siempre ha tenido 
discriminada en estos y otros temas a la Comunidad 
Valenciana. Cree que  todas la vía aludidas van a ser 
de gran importancia en un futuro y de cara al 
crecimiento de la provincia. 
Sr. Nebot:  
El Sr. Nebot manifiesta que los socialistas se han 
sentido aludidos en la exposición del Sr. Farinós; 
creía que ya que todos estaban conformes, el 
consenso sería el clima de las  intervenciones. Dice 
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pretenen que estiga totalment acabada, i fins i tot 
renovat l'asfalt. Recorda que fa temps, des de Betxí al 
Baixador, hi havia només un camí, i des de Betxí, per 
la Rambla, no hi havia res, i va ser precisament amb 
el govern de Joan Lerma, quan la Generalitat va 
dissenyar la carretera existent, l'eix vertebrador 
Betxí-Borriol, la calçada, es van adquirir els terrenys 
i es va executar el primer carril i els ponts de l'autovia 
i quan va arribar el partit popular al  govern, va tirar 
l'asfalt sobre el segon carril. Reivindica el Sr. Nebot 
que es faça memòria i diu que cal estar en la vida 
política des del principi per a no cometre errors. 
Sr. Farinós: 
El Sr. Farinós reconeix que és veritat que no està en 
la política tant de temps com el Sr. Nebot i encara 
que no entrarà en un debat pels fets expressats, diu 
que les dates al·ludides per aquest no són molt 
correctes;  i comenta que si el Sr. Nebot ho estima  
poden estudiar les dates per a veure qui té raó   i 
llavors es veurà qui va executar cada cosa i deixar-ho 
clar.  
Sr. Nebot: 
El Sr. Nebot contesta que per la seua banda no ha 
d'estudiar res, perquè va participar, a través del 
govern municipal, dels informes emesos i va poder 
veure sobre el terreny com evolucionaven les obres, 
quins terrenys s'adquirien, ponts que es van deixar 
preparats, etc. No va negar que el PP va desplegar el 
segon carril, però no va haver d'adquirir res, excepte 
alguna parcel·la puntual. Ratifica que els terrenys  
corresponents al segon eix ja estaven adquirits. 
Sr. Guillén: 
El Sr. Guillén explica que la modificació del punt de 
l'exposició de motius anava encaminada a aquest 
tema, es demana que l'AP-7 siga gratuïta; després, ja 
s'estudiarà per qui siga competent, les vies  
necessàries. L'important per a tots és que  no es pague 
i allò altre ja vindrà. 
Després del debat es posa la moció a votació i queda 
aprovada per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
119/2006,- DESPATX EXTRAORDINARI,- 
No hi ha. 
120/2006,- PRECS I PREGUNTES,- 
Pels membres de la corporació es realitzen els 
següents: 
Sr. Meneu: 

que por ello   han sido prudentes en las 
manifestaciones, pero quiere efectuar una serie de 
puntualizaciones: critica que en  algunas ocasiones 
con la primera piedra se considere ejecutada una 
obra, en otras para que tenga esta consideración ha 
de estar presupuestada y otras veces pretenden que 
este totalmente terminada, e incluso renovado el 
asfalto. Recuerda que hace tiempo, desde Betxí al 
Apeadero, había sólo un camino, y desde Betxí, por 
la Rambla, no había nada, y fue precisamente con el 
gobierno de Joan Lerma, cuando la Generalitat 
diseñó la carretera existente, el eje vertebrador 
Betxí-Borriol, la calzada, se adquirieron los terrenos 
y se ejecutó el primer carril y los puentes de la 
autovía y cuando llegó el partido popular al  
gobierno, echó el asfalto sobre el segundo carril. 
Reivindica el Sr. Nebot que se haga memoria y dice 
que hay que estar en la vida política desde el 
principio para no cometer errores. 
Sr. Farinós: 
El Sr. Farinós reconoce que es verdad que no está en 
la política tanto tiempo como el Sr. Nebot y aunque 
no va a entrar en un debate por los hechos 
expresados, dice que las fechas aludidas por este no 
son muy correctas;  y comenta que si el Sr. Nebot lo 
estima  pueden estudiar las fechas para ver quien 
tiene razón   y entonces se verá quien ejecutó cada 
cosa y dejarlo claro.  
Sr. Nebot: 
El Sr. Nebot contesta que por su parte no ha de 
estudiar nada, pues participó, a través del gobierno 
municipal, de los informes emitidos y pudo ver 
sobre el terreno como evolucionaban las obras, que 
terrenos se adquirían, puentes que se dejaron 
preparados...etc. No va negar que el PP desdobló el 
segundo carril, pero no tuvo que adquirir nada, salvo 
alguna parcela puntual. Ratifica que los terrenos  
correspondientes al segundo eje ya estaban 
adquiridos. 
Sr. Guillén: 
El Sr. Guillén explica que la modificación del punto 
de la exposición de motivos iba encaminada a este 
tema, se pide que la AP-7 sea gratuita;  después, ya 
se estudiará por quien sea competente, las vías  
necesarias. Lo importante para todos es que  no se 
pague y lo otro ya vendrá. 
Tras el debate se pone la moción a votación 
quedando aprobada por unanimidad de los 
asistentes. 
119/2006,- DESPACHO EXTRAORDINARIO,- 
No hay. 
120/2006,- RUEGOS Y PREGUNTAS,- 
Por los miembros de la Corporación se realizan los 
siguientes: 
Sr. Meneu: 
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El Sr. Meneu recorda que fa alguns plens va 
preguntar sobre el cost total i per exemplar de la 
revista comarcal, demana que se li conteste si es té la 
informació, i si no es disposa encara, que se li facilite  
quan disposen d'ella. 
El Sr. Blasco comenta que ho comprovarà 
exactament, però avança que la xifra mensual aquesta 
al voltant de tres-cents euros. 
El Sr. Meneu pregunta si el repartiment aquesta 
inclòs en l’import, i contesta l'alcalde  
afirmativament. 
Sr. Nebot:  
El Sr. Nebot al·ludeix a la reixa instal·lada per a 
tancar el pati del col·legi de la zona verda i diu que la 
porta presenta alguns desperfectes, sol·licitant que 
s'arregle; la Sra. Martínez pregunta des de quan té 
constància dels desperfectes de la porta, contestant el 
Sr. Nebot que se li va comentar fa ja algun temps, 
que se li reitere la setmana passada i que hui, en 
concret, personalment ha comprovat que  contínua 
trencada. La Sra. Martínez reitera la seua pregunta, 
contestant el Sr. Nebot, que hui. La Sra. Martínez 
explica que periòdicament la porta pateix 
desperfectes, en especial en cap de setmana, havent 
de ser contínuament reforçada. Diu que si està 
trencada es repararà de nou. El Sr. Nebot manifesta 
que no sap si l'estratègia de l'equip de govern és 
intimidar per a evitar que es facen preguntes, perquè 
considera que la seua intervenció ha sigut correcta: 
reitera que durant tota la setmana ha tingut constància 
que la porta estava deteriorada i hui ha anat a 
comprovar-ho per a evitar equívocs; només demana 
que s'arregle. Explica a la Sra. Martínez que no 
l'acusa dels desperfectes, ni diu que siga responsable 
o que la porta estiguera en una situació d'abandó, 
simplement constata un fet i demana que se 
solucione. La Sra. Martínez contesta que segurament 
ella i el Sr. Nebot no parlen el mateix idioma. 
El Sr. Nebot pregunta si la porta està o no trencada, 
responent la Sra. Martínez que no ho sap.  
El Sr. Nebot afirma que la porta està trencada, perquè 
ho ha comprovat i demana disculpes per fer 
d'oposició. 
La Sra. Martínez respon que el disculparan cada 
vegada que vullga parlar. Es reitera que la porta  
habitualment està trencada i la brigada ha de reparar-
la; si en el dia de hui està trencada, accepta el 
suggeriment del Sr. Nebot i diu que es repararà amb 
la major rapidesa. 
El Sr. Nebot pregunta sobre els passos i procediment 
que s'ha de seguir en el tema de la desratització, 
perquè se li ha preguntat sobre aquesta qüestió. 
El regidor de Medi Ambient, Sr. Izquierdo, contesta 
que depén de cada cas: si el que avisa és el propietari, 
se li facilita el verí directament; al contrari, si és un 

El Sr. Meneu recuerda que hace algunos Plenos 
preguntó sobre el coste total y por ejemplar de la 
revista comarcal, pide que se le conteste si se tiene 
la información, y si no se dispone todavía, que se le 
facilite  cuando dispongan de ella. 
El Sr. Blasco comenta que lo comprobará 
exactamente, pero adelanta que la cifra mensual esta 
alrededor de trescientos euros. 
El Sr. Meneu pregunta si el reparto esta incluido en 
dicho importe, contestando el Alcalde  
afirmativamente. 
Sr. Nebot:  
El Sr. Nebot alude a la verja instalada para cerrar el 
patio del colegio de la zona verde y dice que la 
puerta presenta algunos desperfectos, solicitando 
que se arregle; la Sra. Martínez pregunta desde 
cuando tiene constancia de los desperfectos de la 
puerta, contestando el Sr. Nebot que se le comentó 
hace ya algún tiempo, que se le reitero la semana 
pasada y que hoy, en concreto, personalmente ha 
comprobado que  continua rota. La Sra. Martínez 
reitera su pregunta, contestando el Sr. Nebot, que en 
el día de hoy. La Sra. Martínez explica que 
periódicamente la puerta sufre desperfectos, en 
especial en fin de semana, debiendo ser 
continuamente reforzada. Dice que si esta rota se 
reparará de nuevo. El Sr. Nebot manifiesta que no 
sabe si la estrategia del equipo de gobierno es 
intimidar para evitar que se hagan preguntas, pues 
considera que su intervención ha sido correcta: 
reitera que durante toda la semana ha tenido 
constancia de la puerta estaba deteriorada y hoy ha 
ido a comprobarlo para evitar equívocos; sólo pide 
que se arregle. Explica a la Sra. Martínez que no la 
acusa de los desperfectos, ni dice que sea 
responsable o que la puerta estuviera en una 
situación de abandono, simplemente constata un 
hecho y pide que se solucione. La Sra. Martínez 
contesta que seguramente ella y el Sr. Nebot no 
hablan el mismo idioma. 
El Sr. Nebot pregunta si la puerta está o no rota, 
respondiendo la Sra. Martínez que no lo sabe.  
El Sr. Nebot afirma que la puerta está rota, pues lo 
ha comprobado y pide disculpas por hacer de 
oposición. 
La Sra. Martínez responde que lo disculparán cada 
vez que quiera hablar. Se reitera en que la puerta  
habitualmente está rota y la brigada debe repararla; 
si en el día de hoy está rota, acepta la sugerencia del 
Sr. Nebot y dice que se reparará con la mayor 
rapidez. 
El Sr. Nebot pregunta sobre los pasos y 
procedimiento a seguir en el tema de la 
desratización, pues se le ha preguntado acerca de 
esta cuestión. 
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solar o immoble abandonat, va la brigada. Explica 
que per part de la policia d’abocaments es fa també 
una campanya de desratització del clavegueram. 
............... 
I, no havent-hi més assumptes per a  tractar, quan són 
les vint-i-una hores trenta minuts, s'alça  la sessió, de 
la qual s'alça la present acta, que certifique, 
 
         VP 
         L'alcalde 
 
 

El concejal de Medio Ambiente, Sr. Izquierdo, 
contesta que depende da cada caso: si el que avisa es 
el propietario, se le facilita el veneno directamente; 
por el contrario, si es un solar o inmueble 
abandonado, va la brigada. Explica que por parte de 
la policía de vertidos se hace también una campaña 
de desratización del alcantarillado. 
............... 
Y, no habiendo más asuntos que tratar, cuando son 
las veintiuna horas treinta minutos, se levanta  la 
sesión, de la cual se levanta la presente acta, de que 
certifico, 
 
         Vº Bº 
         El Alcalde 
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